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ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ   Πόρος, 4 Οκτωβρίου 2024 

ΝΟΜΟΣ ΑΤΤΙΚΗΣ     Αρ. Πρωτ.: - 6220 - 

ΔΗΜΟΣ ΠΟΡΟΥ 

Δ/ΝΣΗ ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΩΝ ΥΠΗΡΕΣΙΩΝ 

ΤΜ. ΥΠΟΣΤΗΡΙΞΗΣ 

ΠΟΛΙΤΙΚΩΝ ΟΡΓΑΝΩΝ 

Ταχ. Δ/νση: Πλ. Καραμάνου 7 

Ταχ. Κώδικας: Πόρος 180 20 

Πληροφορίες: Φ. Πρωτόπαπα 

Τηλ.: 2298320514 

e-mail: f.protopapa@poros.gr  ΠΡΟΣ: 

(με ηλεκτρονική αλληλογραφία) 

1. κ.κ. Δημοτικούς Συμβούλους 
2. κ. Δήμαρχο 
3. κ. Γενική Γραμματέα  
 

 

ΘΕΜΑ: Πρόσκληση σε τακτική συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου. 

 

Σας προσκαλώ στην 23η τακτική συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου που θα 

πραγματοποιηθεί την Τρίτη 8 Οκτωβρίου 2024 και ώρα 18:00 στην αίθουσα 

εκδηλώσεων του κτηρίου Συγγρού, σύμφωνα με i) τις διατάξεις του ά. 67 του Ν. 

3852/2010 (ΦΕΚ 87/Α/7.6.2010) όπως αντικαταστάθηκε με το ά. 74 του Ν. 

4555/2018 (ΦΕΚ 133/A/19.7.2018) και τροποποιήθηκε με το ά.6 του Ν. 5056/2023 

ii) τον Κανονισμό Λειτουργίας του Δημοτικού Συμβουλίου (Απόφαση Δ.Σ. 89/2011), 

iii) την υπ’ αριθμ. 98 και με αρ. πρωτ. 8182/26.1.2024 Εγκύκλιο του ΥΠΕΣ 
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(ΑΔΑ:9ΝΚ846ΜΤΛ6-Π6Λ), για συζήτηση και λήψη Απόφασης στα παρακάτω 

θέματα της ημερήσιας διάταξης: 

 

1. Εξέταση αιτήματος αναδόχου περί χορήγησης 2ης  παράτασης εκτέλεσης του 

έργου «Αποκατάσταση ζημιών από θεομηνία στην κύρια δημοτική οδό 

Συνοικισμού – Αγίου Νεκταρίου Δήμου Πόρου». 

2. Έγκριση πρωτοκόλλου  προσωρινής  & οριστικής παραλαβής     των εργασιών  

του έργου «ΕΠΕΚΤΑΣΗ ΔΙΚΤΥΟΥ ΠΥΡΟΣΒΕΣΗΣ ΕΝΤΟΣ ΤΟΥ 

ΠΑΡΑΔΟΣΙΑΚΟΥ ΟΙΚΙΣΜΟΥ ΠΟΡΟΥ» του Δήμου Πόρου, αναδόχου Εταιρίας 

«ΤΡΙΑΝ ΤΕΧΝΙΚΗ Ι.Κ.Ε.». 

3. Έγκριση πρωτοκόλλου  προσωρινής  & οριστικής παραλαβής     των εργασιών  

του έργου «Διαμόρφωση και Ανάπλαση Πλατείας Αγίου Κωνσταντίνου στην 

Περιοχή Μπρίνια». 

4. Εξέταση αιτήματος αναδόχου περί χορήγησης παράτασης εκτέλεσης του έργου 

«ΒΕΛΤΙΩΣΗ ΟΔΙΚΗΣ ΑΣΦΑΛΕΙΑΣ ΔΗΜΟΥ ΠΟΡΟΥ». 

5. Καθορισμός αμοιβής δικηγόρου για αποδοχή γνωμοδότησης και παροχή 

πληρεξουσιότητας για α) την αντίκρουση της εφέσεως εργαζομένων υπαλλήλων 

κατά του Δήμου Πόρου και β) την κατάθεση έφεσης κατά της υπ’ αριθμ. 19/2024 

απόφασης του Ειρηνοδικείου Καλαυρίας. 

6. Αντικατάσταση του παραιτηθέντος Δημοτικού Συμβούλου κ. Θεόδωρου 

Χαρακλάνη ως αναπληρωτή εκπροσώπου στη Γενική Συνέλευση των Μετόχων, 

του Δικτύου Συνεργασίας Δήμων ΠΕ Νήσων Αττικής. 

7. Ορισμός εκπροσώπου και αναπληρωτή στην  Επιτροπή Διαχείριση 

Προγράμματος leader ‘23 - ‘27,  του Δικτύου Συνεργασίας Δήμων Περιφερειακής 

Ενότητας Νήσων Αττικής. 

8. Καθορισμός αμοιβής δικηγόρου για αποδοχή γνωμοδότησης και άσκηση 

αιτήσεων ακύρωσης ενώπιον του ΣΤΕ και παροχή πληρεξουσιότητας για α) την 

με αριθμό πρωτοκόλλου 33016/17.4.2024 απόφαση της Προϊσταμένης της 

Γενικής Διεύθυνσης Χωροταξικής, Περιβαλλοντικής και Αγροτικής Πολιτικής, της 

Αποκεντρωμένης Διοίκησης Αττικής, β) την με αριθμό πρωτ. 53894/18.7.2024 

απόφασης τροποποίησης Α.Ε.Π.Ο. υφιστάμενων εγκαταστάσεων στον όρμο 

«Μπίστι» της Γενικής Διεύθυνσης Χωροταξικής, Περιβαλλοντικής και Αγροτικής 

Πολιτικής, της Αποκεντρωμένης Διοίκησης Αττικής Πόρου, γ) την με αριθμ. πρωτ. 
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54818/23.7.2024 απόφαση Γραμματέα Αποκεντρωμένης Διοίκησης Αττικής για 

αναμίσθωση θαλάσσιας έκτασης δέκα στρεμμάτων για χρονικό διάστημα 20 ετών 

(έως την 25-9-2043) στην εταιρεία ιχθυοκαλλιεργειών «Avramar 

Ιχθυοκαλλιέργειες Α.Ε. 

 

 

 

Η Πρόεδρος του Δ.Σ. 

Ιωάννα Γρίβα 
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ΠΡΑΚΤΙΚΑ  

23ΗΣ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ  

ΔΗΜΟΥ ΠΟΡΟΥ 

ΤΗΣ 08ης-10-2024 

 

ΠΑΡΟΥΣΙΕΣ 

 

Στη συνεδρίαση  αυτή, δεν έχει υπάρχει  ηχητικό υλικό,  από την έναρξή  της. 

Το ηχητικό αρχείο καθώς και η απομαγνητοφώνηση ξεκινούν από το κάτωθι σημείο, 

με ομιλητή τον κύριο Δημητριάδη.  

 

ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΕΙΣ 

 

κ. Δημητριάδης:…. Οι επιστολές αυτές, που εγώ λέω πλέον ότι δεν υπάρχουν, δεν 

έχουν γνωστοποιηθεί, δεν έχουν κοινοποιηθεί. Επομένως, μέχρι να τις δείξετε, 

μπορώ να λέω ότι δεν υπάρχουν και ότι λέτε ψέματα. Αν θέλετε… Γιατί ήδη έχετε 

πει ψέματα. Την προηγούμενη φορά, είπατε ότι μου τις έχετε δώσει, δεν μου τις 

έχετε δώσει. Ότι τις έχετε δημοσιεύσει, δεν τις έχετε δημοσιεύσει. Δύο ψέματα. Τρίτο 

ψέμα. Θα σας τις δώσω αύριο, δεν μου τις δώσατε. Μακάρι. Το μείζον  απ’ όλα, το 

πιο σοβαρό, που είναι αν υπάρχουν αυτές οι επιστολές, να είναι αλήθεια. Και τελικά, 

αυτό τουλάχιστον να το πιάσουμε. Και να εμφανιστούν αυτές  οι επιστολές, να 

ξέρουμε ότι έχουν γίνει, να ξέρουμε τι λένε. Να μην καθόμαστε, να αμφισβητούμε 

αυτό το πράγμα. Γιατί αν δεν έχουν γίνει, είναι πάρα πολύ σοβαρό. Δεδομένου ότι, 

εσείς λέτε ότι έχουν γίνει, κιόλας. Ακόμα χειρότερα. Τέλος πάντων, το λέω από το 

μικρόφωνο, για να… όσοι παρακολουθούν την υπόθεση, να το ξέρουν ότι δεν μου 

τις δώσατε. Δεν το λέω σε εσάς, γιατί εσείς ξέρετε ότι δεν μου τις δώσατε. Έχετε 

αποφασίσει, να μην μου απαντήσετε καν, μέχρι τώρα. Περιμένω την απάντηση,  

λοιπόν,  εγγράφως και λογικά θα επανέλθω σε επόμενη συνεδρίαση, αν και εφόσον 

μου δοθεί απάντηση. 

Πρόεδρος (κα Ιωάννα Γρίβα): Θα δώσω τον λόγο στον Δήμαρχο να απαντήσει. 

Απλά να…, επειδή  διάβασα την επιστολή σήμερα. Εγώ δεν έχω αναφέρει πουθενά, 
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στο προηγούμενο συμβούλιο, ότι δεν χρειάζεται αίτηση. Αυτό που είχα πει εκείνη τη 

φορά, απλά για αποκατάσταση της αλήθειας, είναι ότι εσείς σε τέτοιες περιπτώσεις, 

ζητούσατε αίτηση. Αυτό είπα. 

κ. Δημητριάδης: Κι εγώ είπα… Σοβαρολογείτε κυρία Πρόεδρε; 

Πρόεδρος: Αυτό είπα. Δεν είπα όμως ότι δεν χρειάζεται να κάνετε αίτηση.  

κ. Δημητριάδης:… ότι δεν χρειάζεται. Ότι όπως και να είναι… Τι είπε ο Δήμαρχος; 

Είπε να κάνω αίτηση αύριο;  Ή είπε θα σας την φέρω αύριο. Γιατί αυτό είναι το 

σημαντικό. Τώρα, αν στεκόμαστε… 

Πρόεδρος: ‘Όχι, απλά  για το δικό μου κομμάτι… 

κ. Δημητριάδης: Στεκόμαστε στη λεπτομέρεια… 

Πρόεδρος:… ο Δήμαρχος θα… 

κ. Δημητριάδης: Ναι… 

Πρόεδρος:… θα απαντήσει.  

κ. Δημητριάδης: Ωραία, ας απαντήσει.  

Δήμαρχος (κ. Γεώργιος Κουτουζής): Κύριε Δημητριάδη εγώ σας άφησα, δεν σας 

διέκοψα. Να με πείτε δέκα φορές ψεύτη. Εγώ τις έχω φέρει εδώ, θα σας τις έδινα 

μετά. 

κ. Δημητριάδης: Ααα ωραία. 

Δήμαρχος: Ψεύτης δεν είμαι μόνο. 

κ. Δημητριάδης: Εντάξει, καλά. 

Δήμαρχος: Πρώτα κάνω και μετά λέω. Εσείς λέτε και δεν κάνετε. Λοιπόν, εδώ είναι 

οι ενέργειες που έχουμε κάνει όλες, συνολικά. Και εδώ είναι η υποβολή σε όλους, 

όπως  σας έχω πει. Από τον Πρωθυπουργό, από τον Υπουργό Περιβάλλοντος, από 

το Υπουργείο Αγροτικής Ανάπτυξης,από το Υπουργείο Τουρισμού, όλα τα 

Υπουργεία.  Εδώ είναι. Ψεύτης δεν είμαι πάντως, να ανακαλέσετε δημόσια. Το έχετε 

ψωμοτύρι. Και την αίτηση σας, εδώ την έχω, πάρτε τα όλα μαζί. Και πείτε 

συγγνώμη σε όλους, που με είπατε ψεύτη.   
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κ. Δημητριάδης: Έχω το λόγο κυρία Πρόεδρε; 

Δήμαρχος: Όχι, δεν δέχομαι καμία… Συγγνώμη θα πείτε. Γιατί την έχετε ψωμοτύρι, 

τη λέξη ψεύτης.  

κ. Δημητριάδης: Λοιπόν, έχω το λόγο κυρία Πρόεδρε; 

Πρόεδρος: Ναι, κύριε Δημητριάδη.     

κ. Δημητριάδης: Ωραία. Καταρχήν, δεν έχω ψωμοτύρι τη λέξη ψεύτης, δεν την έχω 

πει ποτέ. 

Δήμαρχος: Την είπατε, πέντε φορές προηγουμένως.  

κ. Δημητριάδης: Έχω πει…. 

κ. Γκιων: (Ομιλεί χωρίς μικρόφωνο και είναι αδύνατη η απομαγνητοφώνηση). 

Δήμαρχος: Πέντε φορές. 

κ. Δημητριάδης: Κύριε Γκιων, εσείς που τη χρησιμοποιήσατε την προηγούμενη 

φορά, τη λέξη ψεύτης. Πρέπει να καταλάβετε, όπως θα  καταλάβει και ο Δήμαρχος, 

ότι έχει μια… 

Δήμαρχος:   Κύριε Δημητριάδη, καταλαβαίνουμε ελληνικά. Προσπαθούμε να… 

Πρόεδρος: Κύριε… 

Δήμαρχος: Με είπατε ψεύτη τρεις φορές. 

κ. Δημητριάδης: Όχι, δεν σας είπα ψεύτη. 

Δήμαρχος: Να ανακαλέσετε τώρα, μέσα στο συμβούλιο,  στο Δημοτικό Συμβούλιο. 

κ. Δημητριάδης: Θα με αφήσετε να μιλήσω; 

Δήμαρχος: Δεν θα με ξαναπείτε ψεύτη. 

κ. Δημητριάδης: Δεν θα ανακαλέσω κάτι που δεν είπα. 

Δήμαρχος: Εγώ είμαι Ποριώτης και δεν έχω πει ποτέ ψέματα στον  λαό του 

Πόρου… 
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κ. Δημητριάδης: Ωραία είστε Ποριώτης.   

Δήμαρχος: Καταλάβατε; 

κ. Δημητριάδης: Δεν είπα ότι δεν είστε. Ωραία, είστε Ποριώτης. 

Πρόεδρος: Συγγνώμη, κύριε Γκιων. Ας τοποθετηθεί και μπορεί στο τέλος. Μπορεί 

στο τέλος  να ζητήσει και συγνώμη. Αφήστε τον να τοποθετηθεί. 

Δήμαρχος: Και η κυρία Κανατσίδη έχει ζητήσει αντίγραφα, αμφισβητώντας. Και 

αυτή τα πήρε. Κι εσείς τα πήρατε σήμερα. Ψεύτης δεν είμαι. 

κ. Δημητριάδης: Πολύ ωραία.  

Δήμαρχος: Πρώτα ενεργώ. Ακούτε. Και μετά λέω.  

κ. Δημητριάδης: Ωραία. 

Δήμαρχος: Και είδατε, σήμερα ανακοινώσεις δεν έκανα.Έχουν γίνει πολλά 

πράγματα, θα βγουν στην πορεία. Δεν θέλω να πω,  περαιτέρω,  άλλα πράγματα.  

Πρόεδρος: Κύριε Δημητριάδη. 

κ. Δημητριάδης: Πολύ ωραία. Καταρχήν την λέξη ψεύτης και τώρα, που είναι νωπό 

στις μνήμες όλων, αλλά ψάξτε να το βρείτε και σε κάθε συνεδρίαση, που έχω πει 

στον Δήμαρχο ότι λέει ψέματα.  Δεν έχω πει ότι είναι ψεύτης. Έχει μια στοιχειώδη 

διαφορά. Λέω,  πολύ συγκεκριμένα, πότε λέει ψέματα. Είναι πάρα πολλές οι φορές, 

που λέει ψέματα. Και όποτε λέει ψέματα, λέω, είπε ψέματα. Αυτό που λέτε είναι 

ψέματα. Να τον χαρακτηρίσω ψεύτη και γενικά τον χαρακτηρισμό ψεύτη προς, σε 

οποιονδήποτε,  δεν τον κάνω. Γιατί, ο χαρακτηρισμός «ψεύτης»,  είναι συνολικός 

χαρακτηρισμός. Και δεν είμαι σε θέση, εγώ, να τον απευθύνω. Ο καθένας, μπορεί 

να βγάλει τα συμπεράσματά του. Λοιπόν. Για  καμία φορά, λοιπόν, από όσες έχω 

αναφέρει εδώ κι έχω εκθέσει ψέματα του Δημάρχου, φυσικά και δεν έχω να 

ανακαλέσω τίποτα. Την λέξη ψεύτης, δεν την είπα. Άρα δεν χρειάζεται να 

ανακαλέσω λέξη που δεν είπα. Ενώ αντιθέτως, λοιπόν, εγώ θέλω να θυμίσω ότι ο 

κύριος Γκιων, πριν δύο συνεδριάσεις, με είπε ψεύτη. Εμένα, τον αδερφό μου, 

εξ΄ολοκλήρου έναν χαρακτηρισμό. Και μάλιστα για θέμα, για το οποίο, πάνω στην 

κουβέντα ο ίδιος έλεγε ψέματα και όχι εγώ. Εν πάση περιπτώσει, αυτό σε ότι αφορά 

τα ψέματα. Που σας προσβάλει. Αν θέλετε, αν σας προσβάλει όλη αυτή η 
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συζήτηση, σταματήστε να λέτε ψέματα. Γιατί έχετε πει αρκετές φορές.Τώρα, για το 

επίμαχο θέμα, θα δω τις επιστολές  και θα επανέλθω στο επόμενο συμβούλιο. 

Πάντως  είναι η πολλοστή φορά που ξεκινάει η συνεδρίαση, υπάρχει εκκρεμότητα 

για κάποιο θέμα το οποίο είχαμε συζητήσει.Και μάλιστα, πάλι ήταν για τα 

ιχθυοτροφεία. Δεν λέτε κάτι, αναγκάζομαι εγώ και ρωτάω. Αφού ρωτήσω εγώ, μου 

απαντάτε και μετά ζητάτε και τα ρέστα. Ε,  ας είχατε ενημερώσει  λοιπόν για τις 

επιστολές, αφού έγινε και τόση  συζήτηση την προηγούμενη φορά. Και αν πράγματι 

είναι έτσι όπως τα λέτε. Και να μην χρειαζόταν,  εγώ, να κάτσω να πω  ότι είπατε 

ψέματα. Γιατί είπατε ότι,  θα μου τις δώσετε αύριο. Ε, δεν μου τις δώσατε αύριο. 

Άρα, αυτό ήταν ψέμα.  

Πρόεδρος: Εντάξει, αλλά  γενικώς υπάρχει μια προθεσμία τριάντα ημερών, για να 

δοθούν τα έγγραφα. 

κ. Δημητριάδης: Από το συμβούλιο όμως εδώ, ο Δήμαρχος ενώπιον όλων σας, 

είμαστε ενήλικες άνθρωποι, μεγάλοι άνθρωποι και άλλοι τόσοι παρακολουθούν, 

είπε θα σου τις δώσω αύριο.  

Πρόεδρος: Ναι, αλλά  με βάση το…. 

Δήμαρχος: Ο χρόνος είναι χρήμα, δεν βαρεθήκατε να μιλάτε; 

Πρόεδρος: Ωραία. 

κ. Δημητριάδης: Ήρθε το επόμενο συμβούλιο… 

Δήμαρχος: Πείτε κάτι ουσιαστικό. 

Πρόεδρος: Ωραία.  

κ. Δημητριάδης: Εσείς θα με διακόπτετε, κύριε Δήμαρχε; 

Δήμαρχος:  Ε βέβαια, αφού χρονοτριβείτε. Έχουμε… 

κ. Δημητριάδης: Κυρία Πρόεδρε, τώρα τον αφήνετε να με διακόπτει ή όχι; 

Πρόεδρος: Αφού του λέω να σταματήσει. 

κ. Δημητριάδης: Και δεν νομίζω ότι αργώ. Απάντησα σε αυτό που μου είπε. Δεν 

έχω να πω κάτι άλλο. 
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Πρόεδρος: Ωραία.Κύριε Κανατσίδη. 

κ. Κανατσίδης: Ναι, κυρία Πρόεδρε. Επί τη ευκαιρία, μιας και η συζήτηση έγινε για 

τις ιχθυοκαλλιέργειες. Θα ήθελα να κάνω ένα σχόλιο.  Κύριε Δημητριάδη, ήμασταν 

όλοι μαζί στον αγώνα τόσα χρόνια ενάντια στις ιχθυοκαλλιέργειες. Και ο κύριος 

Γκιων και ο  κύριος Μάνεσης και ο κύριος Μουτζουβής και ο κύριος Κουτουζής κι 

εμείς. Και οι Σύμβουλοί σας και η Καθετή. Όλος ο κόσμος ήταν μαζί. Ο μόνος που 

έλειπε από όλους μας ήσασταν εσείς.  

κ. Δημητριάδης: Που; 

κ. Κανατσίδης: Εσείς, που λείπατε από αυτόν τον αγώνα, κρατώντας μέσα στα 

συρτάρια σας κρυφά πρωτόκολλα κατεδάφισης.Χωρίς να προσβάλλετε την 

Πυρκαλί, στην οποία δεν υπήρχε περιβαλλοντολογική μελέτη. Δεν κάνατε τίποτα γι’ 

αυτά, τόσα χρόνια. Αντιμετωπίζουμε μια κεντρική εξουσία, η οποία είναι εναντίον 

μας. Προσπαθούμε να συνεννοηθούμε με τους θεσμούς. Οποιαδήποτε κίνηση 

κάνατε, είτε νομική ήταν, είτε πολιτική ήταν,  έπεσε στο κενό.Δεν φέρατε κανένα 

αποτέλεσμα εννιά χρόνια. 

Κι ερχόσαστε τώρα εσείς, να κουνάτε το δάχτυλο σε εμάς και να μας λέτε τι έχουμε 

κάνει εμείς. Αυτά τα… αυτούς τους εννιά μήνες, που είμαστε στην εξουσία, έχουμε 

κάνει πάρα πολλά πράγματα. Έχουμε προσπαθήσει και με νομικά μέσα και με 

πολιτικά μέσα, να σταματήσουμε την ανάπτυξη των ΠΟΑΥ. Αν υπήρχε η 

περιβαλλοντολογική μελέτη της Πυρκαλής, θα υπήρχε πολύ πιο γρήγορο, το 

αποτέλεσμα όλης αυτής της ρύπανσης,που δημιουργήθηκε στο θαλάσσιο χώρο. Θα 

είχαμε οδηγηθεί πιο γρήγορα,  σε αυτά τα αποτελέσματα. Στο να κάνει ο Δήμος μία 

μήνυση και να αντισταθεί απέναντι στους ΠΟΑΥ.  Αυτό. Ευχαριστώ. 

κ. Δημητριάδης: Να πάρω το λόγο; 

Πρόεδρος: Ναι, κύριε Δημητριάδη.  

κ. Δημητριάδης: Υποθέτω ότι, λέτε ότι στον αγώνα που δεν ήμουνα, ήταν ότι δεν 

ήμουνα στη συναυλία που έγινε εκείνη… 

κ. Κανατσίδης: Όχι, όχι είπα ότι είχατε κρυφά πρωτόκολλα κατεδάφισης των 

ιχθυοκαλλιεργειών. Αυτό είπα.  



14 
 

κ. Δημητριάδης: Είπατε και αυτό όμως, ότι δεν ήμουνα στον αγώνα. 

κ. Κανατσίδης: Ναι, αυτό είπα.  

κ. Δημητριάδης: Δεν ήμουν στη συναυλία. 

Πρόεδρος: Όχι, αυτό που εννοεί, από ότι καταλαβαίνω, είναι ότι, τελικά μπορεί να 

δείχνατε ότι είστε εναντίον των ιχθυοτροφείων, των ιχθυοκαλλιεργειών… 

κ. Κανατσίδης: Ναι, ναι, να το πω εγώ, να το πω εγώ. Να το πω εγώ λοιπόν. Με τη 

στάση σας,  κρατώντας τα πρωτόκολλα κατεδάφισης… 

κα Κανατσίδη:(Ομιλεί εκτός μικροφώνου και είναι αδύνατη η απομαγνητοφώνηση). 

κ. Κανατσίδης:… με τη στάση σας που είχατε, κρατώντας κρυφά τα πρωτόκολλα 

κατεδάφισης, δεν βοηθούσατε σε αυτό τον αγώνα.  

κ. Δημητριάδης: Μάλιστα. 

κα Κανατσίδης: Όλοι ήμασταν παρών, όλοι ήμασταν εκεί κι εσείς απουσιάζατε.  

κ. Δημητριάδης: Ααα κι όταν ήμουν Δήμαρχος. 

κ. Κανατσίδης: Και όταν ήσασταν Δήμαρχος, ναι.   

κ. Δημητριάδης: Εντάξει, τώρα μπαίνουμε στη σφαίρα του ανέκδοτου, με αυτό που 

λέτε. Λοιπόν. Καταρχήν αυτό που λέτε για τα πρωτόκολλα. Δεν κοινοποιούσα, δεν 

γνωστοποιούσα τα πρωτόκολλα;  Είναι… έχω απαντήσει. Στην δημοσιοποίηση, 

που έκανε ο κύριος Δήμαρχος και είπα ότι λέει ψέματα για τα πρωτόκολλα. Ψέματα.  

κ. Κανατσίδης: Η Δημοτική Σύμβουλος η δικιά σας, ζήτησε να της δώσουμε τα 

πρωτόκολλα. 

κ. Δημητριάδης: Τι να κάνω;  

κ. Κανατσίδης: Δεν τα ήξερε. 

κ. Δημητριάδης: Ωραία. Πειράζει που τα ζήτησε για να δούμε, για να  δει…; 

κ. Κανατσίδης: Όχι, όχι. Μα δεν τα ήξερε κανένας.   

κ. Δημητριάδης:… για να δει… 
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κ. Κανατσίδης: Ούτε η Καθετή δεν τα ήξερε. Κανείς δεν τα ήξερε, αυτά τα 

πρωτόκολλα. 

κ. Δημητριάδης: Τι να κάνω αν δεν τα ήξερε και η Καθετή; Τώρα τι θέλετε να σας 

πω, αν τα ήξερε η Καθετή; 

κ. Κανατσίδης: Δεν τα είχατε γνωστοποιήσει. Το πιο εύκολο, από όλα, θα ήταν 

τότε να προχωρήσετε σε κατεδάφιση, των παρανόμων κτισμάτων, στις 

ιχθυοκαλλιέργειες.  

κ. Δημητριάδης: Κύριε Κανατσίδη… 

κ. Κανατσίδης: Προτιμήσατε να περάσετε, μόνο, στα πρωτόκολλα κατεδάφισης 

του Ασκελιού. Να γκρεμίσετε μονάχα το Ασκέλι. Τίποτε άλλο.  

κ. Γκιων: Και το ΝΟΠΤ. 

κ. Κανατσίδης: Και το ΝΟΠΤ, βεβαίως. 

κ. Δημητριάδης: Συγνώμη, λέτε ανακατεμένα πράγματα, άσχετα. Κύριε Γκιων, δεν 

γνωρίζετε. Δεν μπορώ… Να σας δικαιολογήσω ότι δεν ξέρετε. Γκρέμισε ο Δήμος,  

κάτι του ΝΟΠΤ; Αλλά… δεν γκρέμισε. Συγνώμη, δεν απευθύνω  ερώτηση και δεν 

θέλω απάντηση. Μην λέτε ότι σας έρχεται ή ότι νομίζετε, γιατί ο Δήμος δεν γκρέμισε 

ποτέ, τίποτα του ΝΟΠΤ. Το Λιμενικό Ταμείο, τη δική του λιμενική εγκατάσταση, τη 

δική του, σαν φορέας διαχείρισης, στη χερσαία ζώνη λιμένα, τη γκρέμισε γιατί είχε 

πρωτόκολλο κατεδάφισης από την Κτηματική Υπηρεσία. Και αλλιώς,  δεν μπορούσε 

να προχωρήσει η υπόθεση. Τώρα, στους χώρους της Πυρκαλί  και στο Μπίστι, 

κάποιες αυθαιρεσίες που έχουν, σημαντικές, που έχουν κάνει οι εταιρείες 

ιχθυοκαλλιέργειας, προ τριάντα χρόνων και τις χρησιμοποιούν ακόμα και σήμερα. 

Εγώ προσωπικά, είτε ως  ιδιώτης, πριν γίνω Δήμαρχος, είτε μετά ως Δήμαρχος, 

έχω κάνει πάρα πολλές ενέργειες. Όλες τις ενδεδειγμένες ενέργειες και μηνύσεις 

έχω κάνει. Έχω κάνει πάνω από έξι, εφτά μηνύσεις, για όλες αυτές τις υποθέσεις. 

Εσείς,  είναι σαν να προσγειωθήκατε σήμερα. Και δεν φτάνει ότι, παρουσιάζετε 

προς τα έξω ότι, όλα αυτά που κάνετε τώρα, τα οποία σήμερα θα δούμε από αυτά 

που έφερε ο κύριος Δήμαρχος, αν υπάρχει και κάτι, που έχετε κάνει  για την ΠΟΑΥ. 

Γιατί εγώ, μέχρι σήμερα, μέχρι αυτές τις επιστολές, λέω ότι δεν έχετε κάνει τίποτα 

για το θέμα της ΠΟΑΥ. Και να δεχτώ ότι, μέσα σε αυτά που μου έφερε ο Δήμαρχος, 



16 
 

είναι πράγματι επιστολές που στείλατε, τον Ιούλιο είδα μια ημερομηνία και σήμερα 

τις δημοσιοποιείτε. Για το θέμα της ΠΟΑΥ… 

κ. Κανατσίδης:  Ότι δεν έχουμε κάνει τίποτα είναι ψέματα κύριε Δημητριάδη.  

κ. Δημητριάδης: Και εκτός από αυτό λοιπόν, εσείς που δεν έχετε κάνει τίποτα άλλο 

για το θέμα της ΠΟΑΥ… 

κ. Κανατσίδης: Είναι ψέματα αυτό. 

κ. Δημητριάδης:… έρχεστε σε μένα, που έχω κάνει είτε ιδιωτικά, είτε ως 

Δήμαρχος… 

Πρόεδρος: Ολοκληρώστε. 

κ. Δημητριάδης:… δεκάδες ενέργειες για τα πάντα. Έθιξε πέντε θέματα κύριε 

Πρόεδρε, να ολοκληρώσω.  

Πρόεδρος: Ε ναι,  δεν μπορούμε τώρα στις ανακοινώσεις να… 

κ. Δημητριάδης: Και μου λέτε ότι δεν έκανα και λέτε ψέματα. Ψέματα, δηλαδή 

αισχρά ψέματα.  

κ. Κανατσίδης:Που λέω ψέματα; 

κ. Δημητριάδης: Ότι, έκρυβα εγώ πρωτόκολλα… 

κ. Κανατσίδης: Μα,  δεν τα κρύβατε; 

κ. Δημητριάδης: Από ποιόν να τα κρύψω, κύριε… 

κ. Κανατσίδης: Από τους Δημοτικούς σας Συμβούλους. 

κ. Δημητριάδης: Από τους Δημοτικούς μου Συμβούλους…; 

κ. Κανατσίδης: Ούτε η Καθετή τα ήξερε, κανείς δεν τα ήξερε. Ούτε εμείς τα 

ξέραμε… 

κ. Δημητριάδης: Τα πρωτόκολλα αυτά… 

κ. Κανατσίδης:… ούτε ο κόσμος τα ήξερε, κανείς δεν τα ήξερε. 
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κ. Δημητριάδης: Ο Αντιδήμαρχος μου, ο οποίος λόγω αρμοδιότητας υπέγραφε τα 

δικά μου έγγραφα, που εγώ έφτιαχνα τα σχέδια και λεγόταν Γιώργος Κουτουζής, το 

‘16 και το ‘17, έχει στείλει για τα πρωτόκολλα αυθαιρέτων, σε αυτές τις περιοχές,  

έγγραφα στην Κτηματική Υπηρεσία, που λέει ότι θέλει ο Δήμος να τα γκρεμίσει. Και 

ο ίδιος σήμερα, σαν Δήμαρχος, καταγγέλλει  εμένα, πέρα από αυτό που λέτε εσείς, 

το έχει γράψει, ότι εγώ,  δεν έκανα τίποτα γι’ αυτά τα πρωτόκολλα. 

κ. Κανατσίδης: Τα γκρεμίσατε; 

κ. Δημητριάδης: Δεν ξέρει, ούτε τι έκανε ως αντιδήμαρχος. 

κ. Κανατσίδης: Τα γκρεμίσατε; 

κ. Δημητριάδης: Τι λέτε; 

κ. Κανατσίδης: Τα γκρεμίσατε;    

κ. Δημητριάδης: Να τα γκρεμίσω εγώ σε χώρο αρμοδιότητας της Κτηματικής, όταν 

η Κτηματική και η Αποκεντρωμένη δεν απαντάνε; 

Πρόεδρος: Τα πέρασε στο Δήμο.  

κ. Δημητριάδης: Ούτε εσείς θα τα γκρεμίσετε, ούτε ποτέ δεν θα γκρεμιστούν αυτά 

τα πρωτόκολλα. Αλλά γράψατε, στο δελτίο τύπου, γεμάτο ψέματα, που είχε βγάλει ο 

Δήμαρχος, με πολλά ψέματα μέσα, ότι εξαιτίας των ενεργειών σας, σταμάτησε η 

λειτουργία των χερσαίων αυτών εγκαταστάσεων. Το γράφει μέσα αυτό, το 

πρόσφατο δελτίο τύπου σας,  για τα ιχθυοτροφεία και είναι ψέμα.   

Πρόεδρος: Ωραία. 

κ. Δημητριάδης: Ψέμα. Που δεν σας αρέσει η λέξη. Γιατί, οι εγκαταστάσεις αυτές οι 

χερσαίες, οι παράνομες, λειτουργούν ακόμα και σήμερα. Ποια είναι η διαφορά;  

Όταν λειτουργούσαν, επί των ημερών μου, εγώ πήγαινα στον Εισαγγελέα, καλούσα 

τις υπηρεσίες, έκανα ότι περνούσε από το χέρι μου… 

Πρόεδρος: Εντάξει, κύριε Δημητριάδη, να μιλήσει και κανένας άλλος.  

κ. Δημητριάδης:… για να σταματήσει η λειτουργία τους. Ενώ εσείς, σήμερα,  που 

είστε δημοτική αρχή λέτε σταμάτησε η λειτουργία… 
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Πρόεδρος: Ωραία.  

κ. Δημητριάδης:…κοροϊδεύετε τον κόσμο και ξεπλένετε την παρανομία. Αυτή είναι 

η  διαφορά. 

κ. Κανατσίδης: Με έναν μικρό υπολογισμό που έκανα, έχετε χαλάσει περίπου 

40.000 € σε δικαστήρια. 

κ. Δημητριάδης:… να ολοκληρώσω, μη με διακόπτετε. Αν θέλετε να τελειώσω… 

Πρόεδρος: Ναι, ολοκληρώστε όμως. 

κ. Δημητριάδης: Θίξατε και άλλα δύο ζητήματα. Εγώ λοιπόν,  δεν μπορώ να είμαι 

σε έναν αγώνα, που επικοινωνεί… Να συμμετέχω εγώ, σε ενέργειες προβολής και 

επικοινωνίας μιας υποτιθέμενης αντίστασης του Δήμου, που δεν υπάρχει. Γιατί, 

μέχρι στιγμής, την αντίσταση, δεν την έχω δει πουθενά. Αν υπάρχει, φυσικά και θα 

είμαι κι εγώ μαζί  σε κάθε κίνηση που έχει να κάνει με την ανάδειξη και την 

επικοινωνία αυτού του αγώνα. Όταν δεν έχουμε αγώνα και κάνουμε μόνο συναυλίες 

και ούτε καν εμείς, δεν τις έκανε ο Δήμος. Ο Δήμος δίνει την αιγίδα του, σε μία 

αξιόλογη προσπάθεια που κάνει μία οργάνωση,  που έχει πάρει πάνω της τον 

αγώνα, μιας που ο Δήμος δεν κάνει τίποτα.  Εγώ σε αυτό δεν θα έρθω να 

νομιμοποιήσω με την παρουσία μου το τίποτα, που μέχρι στιγμής βλέπω. Όταν,  θα 

μου δείξετε λοιπόν τις επιστολές που έχουν γίνει και οποιαδήποτε άλλη ενέργεια 

κατά της ΠΟΑΥ και θα υπάρχει, φυσικά κι εγώ δεν θα έχω… 

Πρόεδρος:  Ωραία. 

κ. Δημητριάδης: Μακάρι να τα δω και να υποστηρίζω με όλες μου τις δυνάμεις. 

Πρόεδρος: Στο επόμενο, στο επόμενο. 

κ. Δημητριάδης: Διαφορετικά, θα είμαι συνένοχος στο να αποπροσανατολίζουμε 

τον κόσμο και να τον κοιμίζουμε, ότι τάχα μου γίνονται κινήσεις, την στιγμή που δεν 

γίνονται.  

Τα περί περιβαλλοντολογικής μελέτης στην Πυρκαλί… ειλικρινά, δεν κατάλαβα τι 

λέτε. Ποια περιβαλλοντολογική μελέτη για την Πυρκαλί; Δεν κατάλαβα τι είπατε, δεν 

το κατάλαβα. 
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κ. Κανατσίδης: Δεν υπάρχει  περιβαλλοντολογική μελέτη για την Πυρκαλί. 

κ. Δημητριάδης: Ούτε για το… υπάρχει περιβαλλοντολογική. Τι εννοείται 

περιβαλλοντολογική; 

κ. Κανατσίδης: Μα δεν θα έπρεπε να υπάρχει για τις ιχθυοκαλλιέργειες…; 

κ. Δημητριάδης: Από το νόμο, κύριε Κανατσίδη, λοιπόν... Δυστυχώς δεν τον έχω 

γράψει εγώ το νόμο. Όλη η νομοθεσία  περιβαλλοντολογικά, για τις δραστηριότητες 

που  κάνουν ενοχλήσεις  περιβαλλοντολογικές,λέει ότι, τις μελέτες τις κάνουν οι 

εταιρίες. Και υπάρχουν πάρα πολλές μελέτες και για την Πυρκαλί και για το Μπίστι 

και για το Καλάμι και για παντού. Που λένε οι μελέτες ότι όλα είναι μια χαρά και έτσι 

επιδοτούνται αυτές οι μονάδες που υπάρχουν.  Δεν βγάζει ο Δήμος τις μελέτες. 

κ. Κανατσίδης: Δεν είπα να την βγάλετε εσείς. Να είναι, να υπάρχει. 

κ. Δημητριάδης: Υπάρχει. 

κ. Κανατσίδης: Μα δεν υπάρχει, δεν υπήρχε. 

Πρόεδρος: Ωραία. 

κ. Δημητριάδης: Υπήρχε περιβαλλοντολογική μελέτη της εταιρείας, εγκεκριμένη. 

Πρόεδρος: Ωραία, ωραία.  

κ. Δημητριάδης: Τι να σας πω τώρα, έρχεται ο καθένας εδώ και λέει ότι θέλει. 

Πρόεδρος: Εντάξει, κύριε Δημητριάδη. Κύριε Γκιων. 

κ. Δημητριάδης: Και το τελευταίο αν υπάρχει, για να κλείσω. Εννέα χρόνια έπεσαν 

όλες μου οι ενέργειες στο κενό. Καταρχήν οι ενέργειές μου, πρέπει να είναι δύο, τρία 

ράφια στο γραφείο Δημάρχου, μπορείτε να βρείτε τα ντοσιέ. Συν τα ηλεκτρονικά 

αρχεία που είναι κυριολεκτικά εκατοντάδες όλες οι  ενέργειες. Το αν έπεσαν στο 

κενό ή όχι, θέλω να επαναλάβω  ότι με όλες αυτές τις ενέργειες,  εγώ έφυγα από 

Δήμαρχος παραδίδοντας τον Πόρο χωρίς ΠΟΑΥ.  Κι εύχομαι το ίδιο να κάνετε κι 

εσείς όταν, όταν με το καλό… 

Πρόεδρος: Ωραία. 

κ. Δημητριάδης:… ολοκληρώσετε τη θητεία σας. 
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Πρόεδρος: Κύριε Γκιων.           

κ. Γκιων: Ακούσαμε τον κύριο Δημητριάδη, δέκα λεπτά δευτερολογία, να δούμε 

στην τριτολογία, πόση ώρα θα κάνει. Επανέρχομαι στο θέμα που είπαμε, της 

κατεδάφισης του ΝΟΠΤ. Επί των ημερών του κυρίου Δημητριάδη, έγινε. Και 

μάλιστα, ο κύριος Δημητριάδης,  στα Νέα του Πόρου, στο έντυπο που είχε, γράφει  

πολύ καθαρά ότι,  αυτός ο χώρος θα ήταν χώρος πρασίνου. Αντί πρασίνου, είναι 

μαύρος, όπως είναι και η Χρήστου Μέξη. Ένας χώρος με πίσσα. Αν είναι ψέματα, 

ας μας το πει. Πάντως να κοιτάξετε το έντυπο το δικό σας.  

κ. Δημητριάδης: Ποιό; 

κ. Γκιων: Τα Νέα του Πόρου, το έντυπο. Να δείτε τι γράφατε. Ότι γκρεμίστηκε και 

θα φτιάξουμε εκεί χώρο πρασίνου. 

κ. Δημητριάδης: Ποιός το γκρέμισε; 

κ. Γκιων: Εσείς μάλλον. 

κ. Δημητριάδης: Όχι, μην λέτε μάλλον. Λέει αυτό το έντυπο μου; 

κ. Γκιων: Επί των ημερών σας. Εσείς ξέρετε τότε. 

κ. Δημητριάδης: Επί των ημερών μου,  μπορεί κι εσείς να μετακομίσατε από το ένα 

σπίτι στο άλλο. Εγώ σας πήγα και σας έκανα τη μεταφορική εταιρία; 

κ. Γκιων: Τώρα γίνεστε αστείος. 

κ. Δημητριάδης: Εσείς είστε αστείος. 

Πρόεδρος: Κύριε Δημητριάδη δεν έχετε το λόγο.  

κ. Δημητριάδης: Εσείς είστε αστείος.  

Πρόεδρος: Κύριε Δημητριάδη, δεν έχετε το λόγο. 

κ. Δημητριάδης: Εεε… μα,  συγνώμη…      

κ. Γκιων: Μα τον παίρνει μόνος του, είναι ανάγκη; 

Πρόεδρος: Κύριε Γκιων, ολοκληρώστε. 
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κ. Γκιων: Έχει ξεχάσει ότι δεν είναι Δήμαρχος. 

Πρόεδρος: Ολοκληρώστε. 

κ. Γκιων: Ολοκλήρωσα. 

Πρόεδρος: Ωραία. 

κ. Δημητριάδης: Λοιπόν, πρέπει να τριτολογήσω, αφού μου απευθύνει επί 

προσωπικού πάλι. Τι να κάνω;  Κυρία Πρόεδρε συγγνώμη.  

Πρόεδρος: Αυτό δεν θα συνεχιστεί πάντως. Δεν μπορούμε να έχουμε πέντε 

τοποθετήσεις. 

κ. Δημητριάδης:… έχετε μια παράταξη. Μπορείτε να συνεννοείστε να μην… 

Πρόεδρος: Δεν θα συνεννοούμαστε. Είμαστε ελεύθεροι άνθρωποι, μπορεί να 

τοποθετείται ο καθένας όποτε θέλει. Αλλά δεν γίνεται πέντε φορές να συζητάμε και 

να  τριτολογείτε και να…  

κ. Δημητριάδης: Ωραία. 

Πρόεδρος: Ο Δήμαρχος μιλάει λιγότερες φορές από εσάς. Λοιπόν, με συγχωρείτε.  

κ. Δημητριάδης: Ναι,  αλλά όλοι σας οι αντιδήμαρχοι κατά σειρά… 

Πρόεδρος: Λοιπόν… 

κ. Δημητριάδης:… όλοι, οι δύο, συν ο Δήμαρχος θέτουν θέματα προς εμένα. 

Δημοτικός Σύμβουλος: Όχι όλοι. 

Πρόεδρος:… και οι δικοί σας Σύμβουλοι.  Τι να κάνουμε.   

κ. Δημητριάδης: Ναι, αλλά πρέπει να απαντάω. Κι έχετε δίκιο, δεν είμαι εγώ ο 

Δήμαρχος για να κάθεστε όλοι και να λέτε για μένα πράγματα και να κάθομαι να 

απαντάω. Αλλά όσο λέτε θα ζητάω το λόγο για να απαντήσω. 

Πρόεδρος: Κύριε Δημητριάδη , ένα λεπτό και… για να ολοκληρώσουμε. 

κ. Γκιων: Για να απαντήσει.  
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κ. Δημητριάδης: Για να το ξεκαθαρίσουμε. Επί των ημερών μου, εννιά χρόνια στον 

Πόρο έγιναν πάρα πολλά πράγματα. Τα λέω τώρα σαν να απευθύνομαι σε 

άτομα…πού απλά το λέω. 

κ. Γκιων: Ποιά πράγματα, συγνώμη; Ούτε ένα έργο δεν κάνατε. 

κ. Δημητριάδης: Ότι έγινε στον Πόρο εννιά χρόνια, το έκανα εγώ ή το έκανε ο 

Δήμος. Συγκεκριμένα το ότι, γκρεμίστηκαν τα αυθαίρετα του ΝΟΠΤ,στο 

συγκεκριμένο χώρο έγινε από τον ίδιο τον ΝΟΠΤ μάλλον, πιθανώς μετά από 

ενέργειες της Κτηματικής Υπηρεσίας. Και εν πάση περιπτώσει, όλο αυτό το πράγμα 

δεν είχε καμία εμπλοκή ο Δήμος Πόρου. Σας ενημερώνω για να το ξέρετε και να 

σταματήσετε να κάνετε υποθέσεις και να λέτε πράγματα που δεν γνωρίζετε.Ναι,  

εγώ ήμουν Δήμαρχος αλλά, όχι ο Δήμος δεν είχε καμία, απολύτως,  εμπλοκή.  Και 

αυτή την καραμέλα σταματήστε την, γιατί  την έχω ξανακούσει κιόλας. 

Πρόεδρος: Ωραία. Προχωράμε στα θέματα. 

 

ΘΕΜΑ 1ο: ΕΞΕΤΑΣΗ ΑΙΤΗΜΑΤΟΣ ΑΝΑΔΟΧΟΥ ΠΕΡΙ ΧΟΡΗΓΗΣΗΣ 

2ΗΣ ΠΑΡΑΤΑΣΗΣ ΕΚΤΕΛΕΣΗΣ ΤΟΥ ΕΡΓΟΥ «ΑΠΟΚΑΤΑΣΤΑΣΗ 

ΖΗΜΙΩΝ ΑΠΟ ΘΕΟΜΗΝΙΑ ΣΤΗΝ ΚΥΡΙΑ ΔΗΜΟΤΙΚΗ ΟΔΟ 

ΣΥΝΟΙΚΙΣΜΟΥ – ΑΓΙΟΥ ΝΕΚΤΑΡΙΟΥ ΔΗΜΟΥ ΠΟΡΟΥ» 

 

Πρόεδρος: Θέμα πρώτον. Εξέταση αιτήματος αναδόχου περί χορήγησης  δεύτερης 

παράτασης  εκτέλεσης του έργου «Αποκατάσταση ζημιών από την θεομηνία, στην 

κύρια δημοτική οδό συνοικισμού Αγίου ΝεκταρίουΔήμου Πόρου». Το εισηγείται ο 

Δήμαρχος. 

Δήμαρχος: Το έργο αποκατάσταση ζημιών από τη θεομηνία, στη δημοτική οδό 

συνοικισμού Αγίου Νεκταρίου. Η εταιρεία έχει πάρει ήδη μία παράταση,  έως τις… 

Ημερομηνία λήξης του έργου ήταν 5/1 του ‘24. Έχει ζητήσει παράταση και ζητάμε 

να της εγκριθεί, έως τις 5/12/2024, κατόπιν εισηγήσεως της Τεχνικής Υπηρεσίας. 

Πρόεδρος:  Υπάρχουν ερωτήματα σχετικά με την… 

κ. Δημητριάδης:  Όχι,  δεν υπάρχει  ερώτημα. Εμείς συμφωνούμε. 
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Πρόεδρος: Ωραία. 

κ. Δημητριάδης: Και βεβαίως, είναι ένα έργο που έχει δημοπρατηθεί, έχει γίνει 

ανάθεση επί των ημερών μας. Και το αναφέρω, γιατί μετά έρχονται κι άλλα τέτοια, 

στα επόμενα θέματα. 

Πρόεδρος: Πάμε  να ψηφίσουμε.  

κ. Δημητριάδης:  Για να είναι και ξεκάθαρο, πότε έχει γίνει το κάθε έργο, πότε έχει 

δημοπρατηθεί, πότε συμβασιοποιήθηκε, πότε παραδόθηκε. Όλα τα θέματα, που 

αφορούν έργα,  είναι έργα των ημερών των δικών μας, σήμερα.   

Πρόεδρος:  Αυτό από την Περιφέρεια ήταν έργο.  Είναι της Περιφέρειας λέω.  

κ. Δημητριάδης:  Από που είναι η χρηματοδότηση; 

Πρόεδρος:  Ναι,  από την Περιφέρεια. 

κ. Δημητριάδης: Νομίζω από το Υπουργείο Εσωτερικών. Από το ΦΙΛΟΔΗΜΟ  

Κάναμε αίτημα, κάναμε  τη μελέτη,  κάναμε όλα ό,τι κάνουν οι Δήμοι.  Δεν είναι από 

την Περιφέρεια. Είναι του Δήμου Πόρου…  

Πρόεδρος: Λοιπόν.  Γρίβα Ιωάννα, ναι. 

κ. Δημητριάδης:… της δημοτικής αρχής Δημητριάδη.  Που λέτε ότι δεν είχε κάνει 

έργα.  

Πρόεδρος:  Κύριος Γκιων; 

κ. Δημητριάδης:  Να δούμε, πόσα θα συζητήσουμε σήμερα.  

κ. Γκιων: Ναι.   

Πρόεδρος: Κύριος Κανατσίδης; 

κ. Κανατσίδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Μακρή; 

κα Μακρή: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Μάνεσης; 
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κ. Μάνεσης: Ναι. 

Πρόεδρος:  Κύριος Μουτζουβής; 

κ. Μουτζουβής: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Ροΐδης; 

κ. Ροΐδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Ρούσσος; 

κ. Ρούσσος: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Δημητριάδης; 

κ. Δημητριάδης: Ναι.  

Πρόεδρος: Κυρία Κανατσίδη; 

κα Κανατσίδη: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Καραμάνη; 

κα Καραμάνη: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Λίτσας; 

κ. Λίτσας: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Παπαχρήστου; 

κ. Παπαχρήστου: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Ροή; 

κα Ροή: Ναι. 

Πρόεδρος: Ομόφωνα το πρώτο1. 

 

                                            
1 Η εν λόγω απόφαση έλαβε αριθμό 100/2024 και ΑΔΑ: Ψ106ΩΞΝ-ΒΥΞ  

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/%CE%A8106%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%92%CE%A5%CE%9E
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ΘΕΜΑ 2ο: ΕΓΚΡΙΣΗ ΠΡΩΤΟΚΟΛΛΟΥ  ΠΡΟΣΩΡΙΝΗΣ & ΟΡΙΣΤΙΚΗΣ 

ΠΑΡΑΛΑΒΗΣ ΤΩΝ ΕΡΓΑΣΙΩΝ ΤΟΥ ΕΡΓΟΥ «ΕΠΕΚΤΑΣΗ ΔΙΚΤΥΟΥ 

ΠΥΡΟΣΒΕΣΗΣ ΕΝΤΟΣ ΤΟΥ ΠΑΡΑΔΟΣΙΑΚΟΥ ΟΙΚΙΣΜΟΥ ΠΟΡΟΥ» 

ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΠΟΡΟΥ ΑΝΑΔΟΧΟΥ ΕΤΑΙΡΙΑΣ «ΤΡΙΑΝ ΤΕΧΝΙΚΗ 

Ι.Κ.Ε.» 

 

Πρόεδρος: Δεύτερο. Έγκριση πρωτοκόλλου προσωρινής και οριστικής παραλαβής 

των εργασιών του έργου  «Επέκταση δικτύου πυρόσβεσης εντός του παραδοσιακού 

οικισμού Πόρου του Δήμου Πόρου»,  αναδόχου εταιρείας ΤΡΙΑΝ ΤΕΧΝΙΚΗ ΙΚΕΑ.  

Το εισηγείται  ο Δήμαρχος.  

Δήμαρχος: Ναι, υπάρχει μια εισήγηση, από την Τεχνική Υπηρεσία, που είχε ελέγξει 

όλα τα έγγραφα για έγκριση πρωτοκόλλου προσωρινής και οριστικής παραλαβής  

των εργασιών του έργου «Επέκταση δικτύου πυρόσβεσης του παραδοσιακού 

οικισμού Πόρου»,  από την εταιρεία ΤΡΙΑΝ ΤΕΧΝΙΚΗ ΙΚΕΑ. Γι αυτό εισηγούμαστε,  

να εγκριθεί με απόφασή μας, το πρωτόκολλο προσωρινής και οριστικής παραλαβής 

του έργου «Επέκταση δικτύου πυρόσβεσης εντός παραδοσιακού οικισμού του 

Δήμου Πόρου», αναδόχου εταιρείας ΤΡΙΑΝ ΤΕΧΝΙΚΗ, με συνολική δαπάνη  

19.717,26€,  συμπεριλαμβανομένου  και του ΦΠΑ.  

Πρόεδρος:  Ερωτήματα σχετικά με αυτό;  

κ. Δημητριάδης: Επί της ουσίας δεν διαφωνούμε.Αλλά τα… όχι νομίζω,  είναι 

βέβαιο ότι η αρμοδιότητα, δεν ανήκει στο Δημοτικό Συμβούλιο,  ανήκει στη Δημοτική 

Επιτροπή.  Γιατί το άρθρο 74Α, όπως έχει τροποποιηθεί τώρα πρόσφατα,  δηλαδή 

στις 6 Οκτωβρίου του ‘23, δίνει την αρμοδιότητα στη Δημοτική Επιτροπή.  

Επομένως,  νομίζω ότι πρέπει να αποσυρθεί αυτό το θέμα και το επόμενο. Και να 

πάει… 

Πρόεδρος:  Νομίζω ότι για παραλαβή, είναι  το Δημοτικό Συμβούλιο. 

κ. Δημητριάδης:  Για δείτε το 74Α,  παράγραφο  2Β. Εάν θέλετε, σας το διαβάζω 

κιόλας. 

Πρόεδρος:  Όχι,  όχι.  
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Πρόεδρος:  Ποιο είπατε;  Το 74… 

κ. Δημητριάδης:  Το 74Α,  παράγραφος 2Β.  

Πρόεδρος: Για δέστε το. 

κ. Δημητριάδης: Λέει ότι, πλέον των αρμοδιοτήτων της,  αποφασίζει επίσης και για 

την τροποποίηση, του φυσικού οικονομικού αντικειμένου συμβάσεων,  μπλαμπλα 

και την έγκριση  του πρωτοκόλλου παραλαβής,  με αιτιολογημένη απόφαση της.  

Και επίσης, να σας πω και κάτι. Ότι στις εισηγήσεις, δεν αναφέρεται, δεν 

αναγράφεται,  με  “αι “,  από την Τεχνική Υπηρεσία προφανώς,  η ακριβής διάταξη,  

με βάση την οποία προκύπτει αρμοδιότητα του Δημοτικού Συμβουλίου.  

Αναγράφεται κάπως περιφραστικά, με ένα περαιτέρω,  χωρίς να υπάρχει ακριβής 

παράθεση της διάταξης. Και επομένως, αν υπήρχε η αναφορά του άρθρου 

ολόκληρου, θα μπορούσαμε να το διαβάσουμε και στην εισήγηση της Τεχνικής 

Υπηρεσίας, αλλά δεν υπάρχει. 

Δήμαρχος: Ωραία, εμείς εφαρμόζουμε ακριβώςτην εισήγηση της Τεχνικής 

Υπηρεσίας. 

κ. Δημητριάδης: Εντάξει. 

Δήμαρχος: Εγώ προτείνω να ψηφιστεί και αν συντρέχει αυτός ο λόγος, θα το 

επανεξετάσει η Υπηρεσία και θα πάει στην Δημοτική.  Αλλά,  για να μην χάνουμε το 

θέμα και αν… 

κ. Δημητριάδης:  Απλώς, θα πρέπει να ανακαλέσουμε τις αποφάσεις. 

Πρόεδρος:  Ε,  θα τις ανακαλέσουμε. 

Δήμαρχος:  Θα τις ανακαλέσουμε, βεβαίως. 

κ. Δημητριάδης: Τέλος πάντων. Άμα θέλετε κάντε το. Εμείς, αν παραμείνει θα 

ψηφίσουμε παρών. 

Δήμαρχος: Ωραία.  

κ. Δημητριάδης: Και βέβαια, πάλι είναι ένα έργο δικό μας. 
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Πρόεδρος: Μπορεί και η Δημοτική Επιτροπή, να δώσει την αρμοδιότητα στο 

Δημοτικό Συμβούλιο,  να το ψηφίσει. Υπάρχει και αυτή η λύση. 

κ. Δημητριάδης: Ναι, αλλά να το κάνουμε τώρα έτσι, επειδή το έκανε λάθος η  

Τεχνική Υπηρεσία;  

Πρόεδρος: Εάν έκανε λάθος. 

κ. Δημητριάδης: Εκ των πραγμάτων,  οι εισηγήσεις είναι ελλιπείς… 

Πρόεδρος: Λοιπόν. 

κ. Δημητριάδης:… ως προς ότι δεν αναφέρουνε ακριβώς και συνολικά την διάταξη. 

Δήμαρχος: Ωραία, είναι ανεπαρκής η Τεχνική Υπηρεσία… θα του βάλουμε στη 

θέση τους… 

κ. Δημητριάδης: Δεν είπα ότι είναι ανεπαρκής.  Δεν είναι ότι είναι ανεπαρκής. 

Ήμουνα στη θέση σας εννέα χρόνια και εγώ επέμενα μερικά πράγματα να 

γράφονται σωστά… 

Δήμαρχος: Ίσως φταίγατε κι εσείς που τους είχατε απομονώσει… 

Πρόεδρος: Ωραία… πάμε να ψηφίσουμε  

κ. Δημητριάδης:… δεν το λέω για να είμαι σε αντιπαράθεση… 

Δήμαρχος: Ίσως φταίγατε κι εσείς που τους είχατε απομονώσει… 

Πρόεδρος:… μην αρχίζετε μεταξύ σας διάλογο… Ωραία πάμε… 

κ. Δημητριάδης: Εάν τώρα θέλετε να κάνετε αυτό που είναι λάθος… κάντε το. 

Πρόεδρος: Πάμε να ψηφίσουμε, εάν θέλετε μην το ψηφίζεται. 

κ. Δημητριάδης: Δεν θα το ψηφίσουμε γιατί δεν πρέπει να γίνει έτσι… 

Πρόεδρος: Γρίβα Ιωάννα: Ναι.  

Πρόεδρος:  Κύριος Γκιων. 

κ. Γκιων: Ναι. 
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Πρόεδρος: Κύριος Κανατσίδης; 

κ. Κανατσίδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Μακρή; 

κα Μακρή: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Μάνεσης; 

κ. Μάνεσης: Ναι. 

Πρόεδρος:  Κύριος Μουτζουβής; 

κ. Μουτζουβής: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Ροΐδης; 

κ. Ροΐδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Ρούσσος; 

κ. Ρούσσος: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Δημητριάδης; 

κ. Δημητριάδης: Παρών. 

Πρόεδρος: Κυρία Κανατσίδη; 

κα Κανατσίδη: Παρούσα. 

Πρόεδρος: Κυρία Καραμάνη; 

κα Καραμάνη: Παρούσα. 

Πρόεδρος: Κύριος Λίτσας; 

κ. Λίτσας: Παρών. 

Πρόεδρος: Κύριος Παπαχρήστου; 

κ. Παπαχρήστου:Παρών. 

Πρόεδρος: Κυρία Ροή; 
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κα Ροή: Παρούσα. 

Πρόεδρος: Ομόφωνα το δεύτερο2. 

 

ΘΕΜΑ 3ο: ΕΓΚΡΙΣΗ ΠΡΩΤΟΚΟΛΛΟΥ ΠΡΟΣΩΡΙΝΗΣ & ΟΡΙΣΤΙΚΗΣ 

ΠΑΡΑΛΑΒΗΣ ΤΩΝ ΕΡΓΑΣΙΩΝ ΤΟΥ ΕΡΓΟΥ «ΔΙΑΜΟΡΦΩΣΗ ΚΑΙ 

ΑΝΑΠΛΑΣΗ ΠΛΑΤΕΙΑΣ ΑΓΙΟΥ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΥ ΣΤΗΝ ΠΕΡΙΟΧΗ 

ΜΠΡΙΝΙΑ» 

 

Πρόεδρος: Τρίτο. Έγκριση πρωτοκόλλου προσωρινής και οριστικής παραλαβής 

των εργασιώντου έργου «Διαμόρφωση και ανάπλαση του έργου πλατεία Αγίου 

Κωνσταντίνου,  στην περιοχή Μπρίνια».  Θεωρώ ότι θα πούμε τα ίδια. 

Δήμαρχος: Ναι, είναι η ίδια  περίπτωση. 

Πρόεδρος:  Επομένως. 

Δήμαρχος: Εισηγούμαστε, να εγκρίνουμε, με την απόφαση σας την παραλαβή, με 

προσωρινή και οριστική παραλαβή του έργου, «Διαμόρφωση και ανάπλαση 

πλατείας Αγίου Κωνσταντίνου,  στην περιοχή Μπρίνια»,  προϋπολογισμού 44.640€,  

με ΦΠΑ, από την ανάδοχο εταιρεία ΑΡΧΙΤΡΩΝ ΑΤΕ, με συνολική δαπάνη 

47.227,33 €, συμπεριλαμβανομένου  του  ΦΠΑ.   

Πρόεδρος: Ωραία. Πάμε προς ψήφιση. 

κ. Δημητριάδης: (Ομιλεί άνευ μικροφώνου και είναι αδύνατη η 

απομαγνητοφώνηση). 

Πρόεδρος: Ναι. Είναι ακριβώς η ίδια περίπτωση.  

κ. Δημητριάδης: (Ομιλεί άνευ μικροφώνου και είναι αδύνατη η 

απομαγνητοφώνηση). 

Πρόεδρος: Το μικρόφωνο σας. 

                                            
2 Η εν λόγω απόφαση έλαβε αριθμό 101/22024 και ΑΔΑ: ΨΘΝ4ΩΞΝ-Ω3Γ  

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/%CE%A8%CE%98%CE%9D4%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%A93%CE%93
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κ. Δημητριάδης: Και να πω ότι, θεωρούμε και είναι έτσι ότι, είναι αναρμόδιο το 

Δημοτικό Συμβούλιο, γιατί με βάση την τελευταία  τροποποίηση του άρθρου 74Α,  

του Καλλικράτη, η αρμοδιότητα ανήκει στη Δημοτική Επιτροπή.   

Πρόεδρος: Ωραία. 

κ. Δημητριάδης:Επομένως, για το λόγο αυτό θα ψηφίσουμε παρών. Και επιπλέον, 

πάλι και αυτό, είναι ένα έργο της δικής μας θητείας. Οπότε, ούτως ή  άλλως… 

Πρόεδρος: Γρίβα Ιωάννα. Ναι. 

κ. Δημητριάδης: Θα το ψηφίσουμε,  όταν έρθει στο αρμόδιο όργανο.  

Πρόεδρος:  Κύριος Γκιων. 

κ. Γκιων: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Κανατσίδης; 

κ. Κανατσίδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Μακρή; 

κα Μακρή: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Μάνεσης; 

κ. Μάνεσης: Ναι. 

Πρόεδρος:  Κύριος Μουτζουβής; 

κ. Μουτζουβής: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Ροΐδης; 

κ. Ροΐδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Ρούσσος; 

κ. Ρούσσος: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Δημητριάδης; 

κ. Δημητριάδης: Παρών. 
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Πρόεδρος: Κυρία Κανατσίδη; 

κα Κανατσίδη: Παρούσα. 

Πρόεδρος: Κυρία Καραμάνη; 

κα Καραμάνη: Παρούσα. 

Πρόεδρος: Κύριος Λίτσας; 

κ. Λίτσας: Παρών. 

Πρόεδρος: Κύριος Παπαχρήστου; 

κ. Παπαχρήστου: Παρών. 

Πρόεδρος: Κυρία Ροή; 

κα Ροή: Παρούσα. 

Πρόεδρος: Ομόφωνα και το τρίτο3. 

 

ΘΕΜΑ 4ο: ΕΞΕΤΑΣΗ ΑΙΤΗΜΑΤΟΣ ΑΝΑΔΟΧΟΥ ΠΕΡΙ ΧΟΡΗΓΗΣΗΣ 

ΠΑΡΑΤΑΣΗΣ ΕΚΤΕΛΕΣΗΣ ΤΟΥ ΕΡΓΟΥ «ΒΕΛΤΙΩΣΗ ΟΔΙΚΗΣ 

ΑΣΦΑΛΕΙΑΣ ΔΗΜΟΥ ΠΟΡΟΥ» 

 

Πρόεδρος: Τέταρτο. Εξέταση αιτήματος αναδόχου, περί χορήγησης παράτασης  

εκτέλεσης, του έργου «Βελτίωση οδικής ασφάλειας του δήμου Πόρου». Το 

εισηγείται ο Δήμαρχος.   

Δήμαρχος:  Ναι, είναι το έργο της οδικής ασφάλειας, της βελτίωσης της οδικής 

ασφάλειας του Δήμου Πόρου. Η  εταιρεία  ΑΡΧΙΤΡΩΝ ΑΤΕ, ζητάει και εισηγούμαστε 

να της δώσουμε, παράτασηέως τις 5/1/2025, για να μπορέσει να εκτελέσει κάποια 

τμήματα του έργου, τα οποία δεν ήταν δυνατόν να εκτελεστούν, λόγω της 

καλοκαιρινής περιόδου που υπήρχε πολύς κόσμος και  λόγω  της αρχής, που θα 

εκτελεστούν κάποια έργα του ΒΙΟΚΑ, σε κάποια σημεία, τώρα από προχθές και 

                                            
3 Η εν λόγω απόφαση έλαβε αριθμό 102/2024 και ΑΔΑ: 66Η0ΩΞΝ-ΘΓ8  

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/66%CE%970%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%98%CE%938
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στον επόμενο μήνα. Έτσι εισηγούμαστε, εισηγούμαι να τους δώσουμε παράταση,  

μέχρι τις 5/1/2025.  

Πρόεδρος:  Υπάρχουν ερωτήματα; 

κ. Δημητριάδης: Όχι, δεν υπάρχει ερώτημα. Συμφωνούμε, είναι σωστό ότι πρέπει 

να… Όπου ταυτίζεται το ένα έργο με το άλλο, είναι λογικό ότι πρέπει να γίνει 

δεύτερη η ασφαλτόστρωση. Βέβαια, ίσως ήδη έχει γίνει ασφαλτόστρωση σε  

κομμάτι που θα σκαφτεί,  είναι το κομμάτι του Σιρόκο. Και ίσως και εκεί θα έπρεπε 

να περιμένετε. Τέλος πάντων. Και επίσης, μακάρι να μην είχε καθυστερήσει το έργο 

του βιολογικού και να μην χρειαζόταν η παράταση για αυτό. Αλλά, εν πάση 

περιπτώσει συμφωνούμε για αυτό,το οποίο είναι ένα ακόμα έργο,  προϋπολογισμού 

2.700 εκατομμυρίων. Να θυμίσω… το οποίο,  συμβασιοποιήθηκε την άνοιξη του ‘23 

και είναι το έργο που βλέπουμε, μερικές φορές έχετε βγάλει κάποιες ανακοινώσεις. 

Και αρκετά συχνά, έχουν ασφαλτοστρωθεί κομμάτια του Πόρου, σε υλοποίηση 

αυτού του έργο. Της δικής μας θητείας.   

Πρόεδρος: Ωραία. Αν δεν ακούτε λόγω του aircondition, ελάτε  πιο μπροστά.  Μην 

κλείνετε το aircondition, γιατί εμείς εδώ, ζεσταινόμαστε.  

……………. 

Σε αυτό το σημείο ομιλεί άτομο από το κοινόάνευ μικροφώνου και είναι  αδύνατη η 

απομαγνητοφώνηση.  

…………… 

Πρόεδρος: Ωραία, ελάτε ποιό μπροστά όμως. Δεν μπορείτε να κλείνετε το 

aircondition. Ελάτε πιο μπροστά αν θέλετε να ακούτε. 

Πρόεδρος: Ακουγόμαστε στην απευθείας μετάδοση. Δεν γίνεται να σκάμε.Ελάτε 

μπροστά.Λοιπόν, να ψηφίσουμε.  Γρίβα Ιωάννα, ναι. 

Πρόεδρος:  Κύριος Γκιων. 

κ. Γκιων: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Κανατσίδης; 

κ. Κανατσίδης: Ναι. 
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Πρόεδρος: Κυρία Μακρή; 

κα Μακρή: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Μάνεσης; 

κ. Μάνεσης: Ναι. 

Πρόεδρος:  Κύριος Μουτζουβής; 

κ. Μουτζουβής: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Ροΐδης; 

κ. Ροΐδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Ρούσσος; 

κ. Ρούσσος: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Δημητριάδης; 

κ. Δημητριάδης: Ναι.  

Πρόεδρος: Κυρία Κανατσίδη; 

κα Κανατσίδη: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Καραμάνη; 

κα Καραμάνη: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Λίτσας; 

κ. Λίτσας: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Παπαχρήστου; 

κ. Παπαχρήστου: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Ροή; 

κα Ροή: Ναι. 
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Πρόεδρος: Ομόφωνα  το τέταρτο4. 

 

ΘΕΜΑ 5ο: ΚΑΘΟΡΙΣΜΟΣ ΑΜΟΙΒΗΣ ΔΙΚΗΓΟΡΟΥ ΓΙΑ ΑΠΟΔΟΧΗ 

ΓΝΩΜΟΔΟΤΗΣΗΣ ΚΑΙ ΠΑΡΟΧΗ ΠΛΗΡΕΞΟΥΣΙΟΤΗΤΑΣ ΓΙΑ Α) ΤΗΝ 

ΑΝΤΙΚΡΟΥΣΗ ΤΗΣ ΕΦΕΣΕΩΣ ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΩΝ ΥΠΑΛΛΗΛΩΝ ΚΑΤΑ 

ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΠΟΡΟΥ ΚΑΙ Β) ΤΗΝ ΚΑΤΑΘΕΣΗ ΕΦΕΣΗΣ ΚΑΤΑ ΤΗΣ 

ΥΠ’ ΑΡΙΘΜ. 19/2024 ΑΠΟΦΑΣΗΣ ΤΟΥ ΕΙΡΗΝΟΔΙΚΕΙΟΥ ΚΑΛΑΥΡΙΑΣ 

Πρόεδρος: Πέμπτο. Καθορισμός αμοιβής δικηγόρου για αποδοχή γνωμοδότησης 

και παροχή πληρεξουσιότητας. Πρώτον, για την αντίκρουση της εφέσεως 

εργαζομένων υπαλλήλων κατά του Δήμου Πόρου και δεύτερον την κατάθεση 

έφεσης κατά της υπ’  αριθμόν 19 του ‘24, απόφασης  του Ειρηνοδικείου Καλαυρίας.  

Το εισηγείται ο  Δήμαρχος. 

Δήμαρχος:  Είναι μία έφεση την οποία πρέπει να καταθέσουμε και μία άλλη έφεση 

την οποία πρέπει να αντικρούσουμε. Το θέμα έχει σχέση με δικαστικές ενέργειες,  

που είχανε κάνει οι υπάλληλοι αορίστου χρόνου. Και πρωτοδίκως είχαν κερδίσει ένα 

δικαστήριο,  χωρίς βέβαια να ικανοποιηθούν τα αιτήματα τα οποία ζητούσαν, που  

ήταν αρκετά χρήματα και ηθικές βλάβες. Με πολύ λιγότερες, με πολύ λιγότερα τους 

επέδωσε το δικαστήριο. Λιγότερα από ότι ζητούσαν. Και έχουν κάνει, έχουν 

καταθέσει αυτοί, χωρίς να μας ειδοποιήσουν, έφεση. Εμείς, παίρνοντας την 

απόφαση από το Ειρηνοδικείο και βλέποντας το αποτέλεσμα,  εκ του νόμου έχουμε 

υποχρέωση να εξαντλήσουμε τα ένδικα μέσα. 

 Και θα ορίσουμε δικηγόρο τον κύριο Μπάμπαλο, του δικηγορικού γραφείου 

Χατζηγιαννάκη, για να μας εκπροσωπήσει και στις δύο παραστάσεις. Και στην 

αντίκρουση της εφέσεως και στην κατάθεση της δικής μας εφέσεως, με τα ποσά των 

340 € και 550 € και  για τις δύο υποθέσεις,  σύνολο 890 €, πλέον ΦΠΑ. 

Πρόεδρος:  Αυτό νομίζω πέρασε και από την Δημοτική Επιτροπή.   

Δήμαρχος: Ναι, ναι.   

Πρόεδρος:  Ομόφωνα; 

                                            
4 Η εν λόγω απόφαση έλαβε αριθμό 103/2024 και ΑΔΑ: 9Ψ10ΩΞΝ-Μ6Η  

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/9%CE%A810%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%9C6%CE%97
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κ. Δημητριάδης: Εμείς θα το ψηφίσουμε.  Γενικώς, δεν θα μας δείτε σαν παράταξη,  

χωρίς αυτό να αποκλείει ότι κάποιος σύμβουλος μας, μπορεί να έχει μια 

διαφορετική άποψη κάποια φορά. Δεν θα μας δείτε να διαφωνούμε σε αυτά τα 

θέματα. Γιατί, είπαμε κρατάμε υπεύθυνη θέση και είναι δική σας αρμοδιότητα να 

διαλέγετε τους δικηγόρους και να κάνετε τις οικονομικές συμφωνίες. Θα 

διαφωνήσουμε μόνο, αν ποτέ, ας πούμε αναθέσετε σε δικηγόρους,  οι οποίοι έχουν 

σύγκρουση συμφερόντων με το Δήμο.   

Πρόεδρος: Ωραία. 

κ. Δημητριάδης: Αλλά, κατά τα άλλα, συμφωνούμε με όποιον και αν προτείνετε.  

Εν προκειμένω, γιατί το θέμα των δικηγόρων το συζητάμε κάθε φορά, δεν θα 

επαναλάβω τα ίδια,  θα το πιάσω χωρίς να επαναλάβω τα ίδια.  

κ. Κανατσίδης:(Ομιλεί άνευ μικροφώνου και είναι αδύνατη η απομαγνητοφώνηση). 

Πρόεδρος:  Κύριε Κανατσίδη.  

κ. Δημητριάδης:  Κύριε Κανατσίδη, με ενοχλείτε.  

Πρόεδρος:  Ολοκληρώστε.   

κ. Δημητριάδης:  Λοιπόν. 

Πρόεδρος:  Ναι, επί του θέματος γι αυτό λέω… 

κ. Δημητριάδης: Επί του θέματος, επί του θέματος. Επί του θέματος λοιπόν,  ο 

κύριος Χατζηγιαννάκης, το γραφείο Χατζηγιαννάκη είναι ένα γραφείο από τα  

πολλά, από τα πολλά, από τους πολλούς δικηγόρους που συνεργαζόμασταν, η δική 

μας δημοτική αρχή και είναι ευχάριστο ότι κρατάτε και εσείς συνεργασία μαζί τους.   

Πρόεδρος:  Ωραία.   

κ. Δημητριάδης: Απλά, είναι απόδειξη της ποικιλίας, αναλόγως με την εξειδίκευση 

του καθενός, των δικηγόρων που είχαμε και χαιρόμαστε που και εσείς συνεχίζεται 

μαζί του. 

Πρόεδρος: Ωραία, ψηφίζουμε.  

κ. Δημητριάδης: Και είναι ένας λόγος παραπάνω που το ψηφίζουμε.   
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Πρόεδρος: Γρίβα Ιωάννα, ναι. 

Πρόεδρος:  Κύριος Γκιων. 

κ. Γκιων: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Κανατσίδης; 

κ. Κανατσίδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Μακρή; 

κα Μακρή: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Μάνεσης; 

κ. Μάνεσης: Ναι. 

Πρόεδρος:  Κύριος Μουτζουβής; 

κ. Μουτζουβής: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Ροΐδης; 

κ. Ροΐδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Ρούσσος; 

κ. Ρούσσος: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Δημητριάδης; 

κ. Δημητριάδης: Ναι.  

Πρόεδρος: Κυρία Κανατσίδη; 

κα Κανατσίδη: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Καραμάνη; 

κα Καραμάνη: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Λίτσας; 

κ. Λίτσας: Ναι. 
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Πρόεδρος: Κύριος Παπαχρήστου; 

κ. Παπαχρήστου: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Ροή; 

κα Ροή: Ναι. 

Πρόεδρος: Ομόφωνα  το πέμπτο5. 

 

ΘΕΜΑ 6ο: ΑΝΤΙΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΤΟΥ ΠΑΡΑΙΤΗΘΕΝΤΟΣ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ 

ΣΥΜΒΟΥΛΟΥ ΘΕΟΔΩΡΟΥ ΧΑΡΑΚΛΑΝΗ ΩΣ ΑΝΑΠΛΗΡΩΤΗ 

ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΥ ΣΤΗ ΓΕΝΙΚΗ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗ ΤΩΝ ΜΕΤΟΧΩΝ ΤΟΥ 

ΔΙΚΤΥΟΥ ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑΣ ΔΗΜΩΝ ΠΕ ΝΗΣΩΝ ΑΤΤΙΚΗΣ 

 

Πρόεδρος: Έκτο. Αντικατάσταση του παραιτηθέντος δημοτικού συμβούλου,  κυρίου 

Θεόδωρου Χαρακλάνη, ως αναπληρωτή εκπροσώπου, στη Γενική Συνέλευση των 

Μετόχων του Δικτύου Συνεργασίας, Δήμων Νήσων Αττικής. Το εισηγείται ο 

Δήμαρχος. 

Δήμαρχος: Ναι. Κατόπιν της  παραίτησης του κυρίου Χαρακλάνη,  από τη θέση του 

Δημοτικού Συμβούλου και Αντιδημάρχου και με την απόφαση 879 του 2024, περί 

αποδοχής της παραίτησης του, πρέπει να εγκριθεί από το Δημοτικό Συμβούλιο,  η 

αντικατάσταση του στην Γενική Συνέλευση των Μετόχων, στο Δίκτυο Συνεργασίας 

Δήμων Νήσων Αττικής. Κατόπιν των ανωτέρω και σύμφωνα με το άρθρο 39, 

παράγραφος 4,  του νόμου 4804 του 21, εισηγούμαι την αντικατάσταση του κυρίου 

Θεόδωρου Χαρακλάνη, ως αναπληρωτή εκπροσώπου, της Γενικής Συνέλευσης των 

Μετόχων, από τον κύριο Γκιων Κωνσταντίνο.   

Πρόεδρος:  Υπάρχει κάποιο ερώτημα; 

κ. Δημητριάδης: Όχι.  

Πρόεδρος: Ωραία. 

                                            
5 Η εν λόγω απόφαση έλαβε αριθμό 104/2024 και ΑΔΑ: 9ΛΣΛΩΞΝ-3ΤΡ  

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/9%CE%9B%CE%A3%CE%9B%CE%A9%CE%9E%CE%9D-3%CE%A4%CE%A1
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κ. Δημητριάδης:  Θα το ψηφίσουμε. 

Πρόεδρος: Πάμε να ψηφίσουμε.Γρίβα Ιωάννα,ναι.  

Πρόεδρος:  Κύριος Γκιων. 

κ. Γκιων: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Κανατσίδης; 

κ. Κανατσίδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Μακρή; 

κα Μακρή: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Μάνεσης; 

κ. Μάνεσης: Ναι. 

Πρόεδρος:  Κύριος Μουτζουβής; 

κ. Μουτζουβής: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Ροΐδης; 

κ. Ροΐδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Ρούσσος; 

κ. Ρούσσος: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Δημητριάδης; 

κ. Δημητριάδης: Ναι.  

Πρόεδρος: Κυρία Κανατσίδη; 

κα Κανατσίδη: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Καραμάνη; 

κα Καραμάνη: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Λίτσας; 
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κ. Λίτσας: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Παπαχρήστου; 

κ. Παπαχρήστου: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Ροή; 

κα Ροή: Ναι. 

Πρόεδρος: Ομόφωνα και το έκτο6.  

 

ΘΕΜΑ 7ο: ΟΡΙΣΜΟΣ ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΥ ΚΑΙ ΑΝΑΠΛΗΡΩΤΗ ΣΤΗΝ  

ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΔΙΑΧΕΙΡΙΣΗ ΠΡΟΓΡΑΜΜΑΤΟΣ LEADER ‘23 - ’27 ΤΟΥ 

ΔΙΚΤΥΟΥ ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑΣ ΔΗΜΩΝ ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΗΣ ΕΝΟΤΗΤΑΣ 

ΝΗΣΩΝ ΑΤΤΙΚΗΣ 

 

Πρόεδρος: Έβδομο. Ορισμός εκπροσώπου και αναπληρωτή στην Επιτροπή 

Διαχείρισης Προγράμματος Leader ‘23 - ‘27, του Δικτύου Συνεργασίας Δήμων 

Περιφερειακής Ενότητας Νήσων Αττικής. Το εισηγείται ο Δήμαρχος. 

Δήμαρχος: Ναι. Εδώ πρέπει να αλλάξουμε τους εκπροσώπους στο ΕΠΔ, το οποίο 

θα εκπροσωπήσει το πρόγραμμα Leader,  το νέο πρόγραμμα Leader στο Δήμο μας 

από το ‘23 - ‘27. Και προτείνω, τον ορισμό τον δικό μου, ως εκπροσώπου του 

Δήμου,  μαζί με τον κύριο Κυριακάκη Κωνσταντίνο, τοπογράφο μηχανικού. 

Πρόεδρος: Απλά εδώ, έχει γίνει μια μικρή αλλαγή. Ορίζεται ο Δήμαρχος με  

αναπληρωτή τον κύριο Κυριακάκη. Ενώ στην εισήγηση, ήταν το ανάποδο. Υπάρχει 

ερώτημα; 

κ. Δημητριάδης:  Όχι. Συμφωνούμε,  απλώς  θέλω να θυμίσω, γιατί δεν γίνεται να 

μη τα θυμάμαι. Ότι όταν εμείς φέρναμε διάφορα τέτοια θέματα, τρελαινόσασταν από 

τη μεριά, όχι όποιοι καινούργιοι, όποιοι ήταν, ο κύριος Κουτουζής, ο κύριος Γκιων,  

ας το πούμε απέναντι η παράταξη, η αντιπολίτευση. Και μιλούσαμε για κανένα 

                                            
6 Η εν λόγω απόφαση έλαβε αριθμό 105/2024 και ΑΔΑ: 6ΜΚΜΩΞΝ-0Ξ2  

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/6%CE%9C%CE%9A%CE%9C%CE%A9%CE%9E%CE%9D-0%CE%9E2
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σκάνδαλο. Ενώ είναι χρηματοδοτικά εργαλεία, είναι το Δίκτυο, Δήμος, το οποίο είναι 

μέτοχος ο Δήμος και πρέπει να εκπροσωπείται. Είναι ένα εργαλείο, το οποίο όταν 

εμείς προσπαθούμε να το εξηγήσουμε και να γίνει κατανοητό, κατ’ αρχήν στους 

Δημοτικούς Συμβούλους, δεχόμασταν τρομερή αμφισβήτηση, λες και κάναμε…  

μιλούσαμε κινέζικα. Τώρα, που αναγκαστικά θα… 

Δήμαρχος: Τι εννοείτε, δεν καταλάβαμε. Δηλαδή αμφισβητούσαμε το leader; 

κ. Δημητριάδης:  Αμφισβητούσατε την σκοπιμότητα όλων αυτών των πραγμάτων.   

Δήμαρχος:  Πότε έγινε αυτό; 

κ. Δημητριάδης:  Στα συμβούλια τα περσινά, τέτοια εποχή.  

Δήμαρχος:  Τώρα, αν το λέτε επειδή πρέπει να πείτε κάτι, καλά κάνετε. Αλλά αυτό 

δεν είχε συμβεί.   

κ. Δημητριάδης:  Όχι, έχει συμβεί και θέλω… 

Δήμαρχος:  Να μποϊκοτάρουμε, ένα χρηματοδοτικό πρόγραμμα;  

κ. Δημητριάδης:  Ναι, γενικώς με το Δίκτυο ήσασταν τρομερά καχύποπτοι.  

Δήμαρχος:  Κοιτάξτε, εγώ επειδή… 

κ. Δημητριάδης: Βεβαίως. Και αυτά… 

Δήμαρχος: Ακούστε…και χθες… 

κ. Δημητριάδης:… και αυτά υπάρχουν στα συμβούλια, μπορεί να τα δει όποιος 

θέλει, να τα διαβάσει. Τέλος πάντων. Δεν έχω να πω κάτι άλλο… 

Δήμαρχος:  Ακούστε, με το Δίκτυο… 

Πρόεδρος:  Ωραία, να μιλήσει ο κύριος Δήμαρχος. Ωραία… 

……………. 

Σε αυτό το σημείο ομιλούν ταυτόχρονα Δήμαρχος και ο κ. Δημητριάδης και είναι 

αδύνατη η απομαγνητοφώνηση. 

……………… 
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Δήμαρχος: Ακούτε,που συνέβη χθες αν και μπορούσα να μην το πω. Στο 

Δημαρχείο ήρθαν εκπρόσωποι του Δικτύου, η κυρία Καλαθά με έναν άλλο 

συνεργάτη της και πραγματικά είχαμε διαφωνίες. Και μπαίνουμε μέσα, μπήκα εγώ,  

για αυτό τον λόγο. 

Δεν συμφωνούμε με τον τρόπο χειρισμού του leader. Ακόμα και τώρα το λέω 

δημοσίως. Δεν μπορεί,  να έχουν εγκριθεί 4,5 εκατομμύρια και να κρατάνε, 1,5 

εκατομμύριο το Δίκτυο για λειτουργικά έξοδα. Και από τα επόμενα 3, να δίνουν το 

30% στους Δήμους. Δηλαδή… και να λέμε, το 30% που είναι ένα εκατομμύριο,  

αναλογεί σε οκτώ Δήμους, 120.000.  Λέω, είναι αυτά; Όχι λέει,  δεν είναι ακριβώς.  

Δηλαδή αοριστολογίες. Και μπήκα εγώ, για να δούμε πως θα εξελιχθεί.Ποιες 

νομοθεσίες τα λένε αυτά.  

κ. Δημητριάδης:  Ωραία.   

Πρόεδρος:  Ωραία.   

κ. Δημητριάδης: Άρα λοιπόν,εσείς είχατε επί της ουσίας, καταλαβαίνω,  διαφωνίες 

με το πώς γινόταν η διαχείριση του leader από… 

Δήμαρχος:  Ε… βέβαια  επί της ουσίας. 

κ. Δημητριάδης:… από τους Δημάρχους και τους Δήμους πριν.  Ενώ, τώρα,  εσείς 

ήρθατε θα εξυγιάνετε το leader, για να ψάξετε να δείτε αν κάτι δεν πάει καλά.  

Δήμαρχος:  Όχι θα το πω λαϊκά.  Ήρθα να βρω το δίκιο μου. 

κ. Δημητριάδης:  Να βρείτε το δίκιο σας. 

Πρόεδρος: Ωραία. 

Δήμαρχος: Ναι.  Δεν μπορεί από τεσσεράμισι εκατομμύρια,  να μην ξέρουμε πόσα 

θα πάρουμε… ούτε 120.000.  

κ. Δημητριάδης:  Το leader για να αντληθεί, πρέπει να υπάρχουν φάκελοι.   

Δήμαρχος: Φτάνει που το λύσατε εσείς τόσα χρόνια, τις χρηματοδοτήσεις με το 

leader. Θα προσπαθήσουμε… 

κ. Δημητριάδης: Μήπως δεν ξέρετε, δεν το έχετε καταλάβει. Το leader… 
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Δήμαρχος: Μπορεί. 

κ. Δημητριάδης:… είναι διαθέσιμο χρηματοδοτικό εργαλείο. Όταν λέτε το ΕΠΔ και 

μιλάμε για την Επιτροπή Διαχείρισης Προγράμματος. Καταρχήν δεν είναι “το“.  

Ακόμα από το πως διαβάσατε την εισήγησή σας, εγώ διαπιστώνω ότι δεν 

κατανοούσατε αυτό που λέγατε. Ακόμα και σήμερα. Έτσι καταλαβαίνω. Ή δεν το 

συντάξατε σωστά, τέλος πάντων. Είναι διαθέσιμο χρηματοδοτικό εργαλείο κι επί 

των ημερών μου και σήμερα, που όταν κανείς μετά από μία πρόσκληση, υποβάλλει 

τις ανάλογες μελέτες  μπορεί να έχει μία επιλέξιμη χρηματοδότηση.  

Πρόεδρος: Από τη συνάντηση… 

κ. Δημητριάδης: Κι εμείς, είχε μαλλιάσει η γλώσσα μας, να καλούμε φορείς του 

Πόρου και της περιοχής να υποβάλουν προτάσεις. Κι εσείς εδώ το δυσφημίζατε και 

λέγατε γιατί δεν έχει έρθει κανείς και που είναι… 

Πρόεδρος: Τώρα, εσείς μιλάτε για το κομμάτι των ιδιωτών…  

κ. Δημητριάδης: Και αμφισβητούσατε τη διαφάνεια του προγράμματος. 

Πρόεδρος: Μιλάτε για το κομμάτι του leader των ιδιωτών. 

κ. Δημητριάδης: Και ακόμα και σήμερα…  

κ. Κανατσίδης:(Ομιλεί άνευ μικροφώνου και είναι αδύνατη η απομαγνητοφώνηση). 

κ. Δημητριάδης: Κύριε Κανατσίδη, το κάνετε όλη την ώρα. Εγώ δεν έχω 

πρόβλημα. Εσείς εκτίθεστε.  

κ. Κανατσίδης:(Ομιλεί άνευ μικροφώνου και είναι αδύνατη η απομαγνητοφώνηση). 

Πρόεδρος: Κύριε Κανατσίδη. 

κ. Δημητριάδης: Μιλάω συνέχεια στην ώρα μου, εντάξει; 

Πρόεδρος: Ναι, ναι. Κύριε Ρούσσο. 

κ. Δημητριάδης: Λοιπόν. 

Πρόεδρος: Απλά, εσείς μιλάτε για το κομμάτι… 
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κ. Δημητριάδης: Εν πάσηπεριπτώσει εγώ χαίρομαι που το εξηγήσατε. Είναι…Μου 

αρκεί, να καταλάβω  ποιά είναι η  διαφωνία και ποιά ένσταση έχετε. 

Πρόεδρος: Αν μου επιτρέπετε, μιλάτε για το κομμάτι των 70% που είναι των 

ιδιωτών, οι ιδιωτικοί φορείς. Όχι το 30, των Δήμων. 

κ. Δημητριάδης: Για το 30 λοιπόν, των Δήμων… 

Πρόεδρος:…. που είναι το σημαντικό σε μας. 

κ. Δημητριάδης:… χωρίς ώριμη μελέτη, πως θα δώσουν τα λεφτά; Πως θα τα 

δώσει; 

Πρόεδρος: Πρέπει να γίνει μία πρόταση. Το θέμα είναι πως, αυτό που είναι το 

μαύρο σημείο, είναι ότι δεν καταλαβαίναμε, γιατί και εγώ ήμουν στη συνάντηση, 

πως βγήκε το ενάμισι εκατομμύριο, λειτουργικά έξοδα του Δικτύου. Αυτό, δεν 

αποφασίστηκε από την υπουργική απόφαση και  το leader.  

κ. Δημητριάδης:…  συγγνώμη… δεν ήμουν εγώ,  στη συνάντηση τη σημερινή.   

Πρόεδρος: Για να σας λέμε, τι μας προβλημάτισε. 

κ. Δημητριάδης:  Ναι.  

Πρόεδρος:  Λοιπόν. Πάμε τώρα στην ψήφιση. 

κ. Δημητριάδης:  Ωραία.  

Πρόεδρος: Γρίβα Ιωάννα: Ναι.  

Πρόεδρος:  Κύριος Γκιων. 

κ. Γκιων: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Κανατσίδης; 

κ. Κανατσίδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Μακρή; 

κα Μακρή: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Μάνεσης; 
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κ. Μάνεσης: Ναι. 

Πρόεδρος:  Κύριος Μουτζουβής; 

κ. Μουτζουβής: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Ροΐδης; 

κ. Ροΐδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Ρούσσος; 

κ. Ρούσσος: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Δημητριάδης; 

κ. Δημητριάδης: Ναι.  

Πρόεδρος: Κυρία Κανατσίδη; 

κα Κανατσίδη: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Καραμάνη; 

κα Καραμάνη: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Λίτσας; 

κ. Λίτσας: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Παπαχρήστου; 

κ. Παπαχρήστου: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Ροή; 

κα Ροή: Ναι. 

Πρόεδρος: Ομόφωνα το έβδομο7. 

 

                                            
7 Η εν λόγω απόφαση έλαβε αριθμό 106/2024 και ΑΔΑ: 90Φ8ΩΞΝ-ΤΜΖ  

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/90%CE%A68%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%A4%CE%9C%CE%96
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ΘΕΜΑ 8ο: ΚΑΘΟΡΙΣΜΟΣ ΑΜΟΙΒΗΣ ΔΙΚΗΓΟΡΟΥ ΓΙΑ ΑΠΟΔΟΧΗ 

ΓΝΩΜΟΔΟΤΗΣΗΣ ΚΑΙ ΑΣΚΗΣΗ ΑΙΤΗΣΕΩΝ ΑΚΥΡΩΣΗΣ ΕΝΩΠΙΟΝ 

ΤΟΥ ΣΤΕ ΚΑΙ ΠΑΡΟΧΗ ΠΛΗΡΕΞΟΥΣΙΟΤΗΤΑΣ ΓΙΑ Α) ΤΗΝ ΜΕ 

ΑΡΙΘΜΟ ΠΡΩΤΟΚΟΛΛΟΥ 33016/17.4.2024 ΑΠΟΦΑΣΗ ΤΗΣ 

ΠΡΟΪΣΤΑΜΕΝΗΣ ΤΗΣ ΓΕΝΙΚΗΣ ΔΙΕΥΘΥΝΣΗΣ ΧΩΡΟΤΑΞΙΚΗΣ, 

ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝΤΙΚΗΣ ΚΑΙ ΑΓΡΟΤΙΚΗΣ ΠΟΛΙΤΙΚΗΣ, ΤΗΣ 

ΑΠΟΚΕΝΤΡΩΜΕΝΗΣ ΔΙΟΙΚΗΣΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ, Β) ΤΗΝ ΜΕ ΑΡΙΘΜΟ 

ΠΡΩΤ. 53894/18.7.2024 ΑΠΟΦΑΣΗΣ ΤΡΟΠΟΠΟΙΗΣΗΣ Α.Ε.Π.Ο. 

ΥΦΙΣΤΑΜΕΝΩΝ ΕΓΚΑΤΑΣΤΑΣΕΩΝ ΣΤΟΝ ΟΡΜΟ «ΜΠΙΣΤΙ» ΤΗΣ 

ΓΕΝΙΚΗΣ ΔΙΕΥΘΥΝΣΗΣ ΧΩΡΟΤΑΞΙΚΗΣ, ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝΤΙΚΗΣ ΚΑΙ 

ΑΓΡΟΤΙΚΗΣ ΠΟΛΙΤΙΚΗΣ, ΤΗΣ ΑΠΟΚΕΝΤΡΩΜΕΝΗΣ ΔΙΟΙΚΗΣΗΣ 

ΑΤΤΙΚΗΣ ΠΟΡΟΥ, Γ) ΤΗΝ ΜΕ ΑΡΙΘΜ. ΠΡΩΤ. 54818/23.7.2024 

ΑΠΟΦΑΣΗ ΓΡΑΜΜΑΤΕΑ ΑΠΟΚΕΝΤΡΩΜΕΝΗΣ ΔΙΟΙΚΗΣΗΣ 

ΑΤΤΙΚΗΣ ΓΙΑ ΑΝΑΜΙΣΘΩΣΗ ΘΑΛΑΣΣΙΑΣ ΕΚΤΑΣΗΣ ΔΕΚΑ 

ΣΤΡΕΜΜΑΤΩΝ ΓΙΑ ΧΡΟΝΙΚΟ ΔΙΑΣΤΗΜΑ 20 ΕΤΩΝ (ΕΩΣ ΤΗΝ 25-9-

2043) ΣΤΗΝ ΕΤΑΙΡΕΙΑ ΙΧΘΥΟΚΑΛΛΙΕΡΓΕΙΩΝ «AVRAMAR 

ΙΧΘΥΟΚΑΛΛΙΕΡΓΕΙΕΣ Α.Ε. 

 

Πρόεδρος: Όγδοο και τελευταίο. Καθορισμός αμοιβής δικηγόρου, για αποδοχή 

γνωμοδότησης και άσκηση αιτήσεων ακύρωσης ενώπιον του ΣΤΕ  για παροχή 

πληρεξουσιότητας. Πρώτον,  με την αριθμό πρωτοκόλλου,  33-016 του τέταρτου του  

‘24, απόφαση της Προϊσταμένης της Γενικής Διεύθυνσης Χωροταξικής,  

Περιβαλλοντικής και Αγροτικής Πολιτικής,  της Αποκεντρωμένης Διοίκησης Αττικής 

την υπ αριθμόν 53894 του έβδομου  του ‘24,  απόφασης τροποποίησης ΑΕΠΟ,  

υφιστάμενων εγκαταστάσεων στον όρμο Μπίστι, της Γενικής Διεύθυνσης 

Χωροταξικής Περιβαλλοντικής και Αγροτικής Πολιτικής Αποκεντρωμένης Διοίκησης.   

Και τρίτον,  την απόφαση με αριθμό πρωτοκόλλου, 54-818 του έβδομου  του ‘24,  

της Αποκεντρωμένης Διοίκησης για αναμίσθωση θαλάσσιας έκτασης δέκα  

στρεμμάτων,  για χρονικό διάστημα είκοσι ετών στην ΑΒΡΑΜΑΡ, ιχθυοκαλλιέργειες  

Α.Ε.  Το εισηγείται ο κύριος Δήμαρχος.  
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Δήμαρχος: Οι δύο από τις τρεις περιπτώσεις, προέκυψαν μες στο καλοκαίρι,  όλως 

τυχαίως την περίοδο  του Αυγούστου, τέλος του Ιουλίου και Αυγούστου, κατά 

περίεργο τρόπο.Όπου τότε,  είχαμε δεχθεί κριτική  από τον κύριο Δημητριάδη, ότι 

δεν αντιδράσαμε στην Αποκεντρωμένη. Και είπαμε ότι, δεν θα ήταν φρόνιμο να 

κάνουμε μία αποσπασματική κίνηση. Θα ήταν πιο σωστό, να κάνουμε μία πιο 

πλήρη παρέμβαση,  σε ανώτερο όργανο,στο Συμβούλιο της Επικρατείας. Για αυτό 

και επανερχόμεθα τώρα, εμπρόθεσμα και θα καταθέσουμε αίτηση ακύρωσης  των 

αποφάσεων αυτών, στο ΣΤΕ. Και η δεύτερη περίπτωση ειδικά, είναι αυτό που 

λέγατε στον κύριο Κανατσίδη, προηγουμένως, ότι όντως λειτουργούσαν στο Μπίστι  

μέσα, χωρίς να έχουν περιβαλλοντική αδειοδότηση, την οποία την πήραν τώρα.  

Αυτό είπε ο κύριος Κανατσίδης και είπατε ότι δεν ισχύει. Ισχύει,  για αυτό είπε για… 

κ. Δημητριάδης: Είπε για την Πυρκαλί, αν ακούσατε. 

Δήμαρχος: Για το Μπίστι έλεγε, για το Μπίστι, μια ώρα.  

κ. Κανατσίδης:(Ομιλεί άνευ μικροφώνου και είναι αδύνατη η απομαγνητοφώνηση). 

Δήμαρχος: Για το Μπίστι είπες κύριε Κανατσίδη, το άκουσα κι εγώ.  

Δημοτικός Σύμβουλος: Για την Πυρκαλί είπε.  

κ. Δημητριάδης: Εδώ λέει μόνος του κι εσείς το ακούσατε, εντάξει.  

Πρόεδρος: Το παραδέχτηκε… 

κ. Δημητριάδης: Το παραδέχτηκε. Άρα παραδεχτείτε το κι εσείς ότι δεν είπε αυτό. 

Ε..,  τώρα μην τρελαθούμε…. 

…………. 

Σε αυτό το σημείο ομιλούν ταυτόχρονα ο κ. Δήμαρχος, η κα Πρόεδρος και ο κ. 

Δημητριάδης και είναι αδύνατη η απομαγνητοφώνηση. 

…………. 

Δήμαρχος: Έτσι και για τις τρεις περιπτώσεις αυτές, έχει έρθει ο δικηγόρος εδώ, ο 

οποίος όλως τυχαίως, δεν είναι και αυτός δικής σας επιλογής. Είναι κι αυτός 

καινούργιος δικηγόρος και αποτελεσματικός, λέγεται Λογινίδης. 
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κα Κανατσίδη: (Ομιλεί άνευ μικροφώνου και είναι αδύνατη η απομαγνητοφώνηση). 

Δήμαρχος: Ε … ωραία, τι πάει να πει αυτό; 

κα Κανατσίδη: (Ομιλεί άνευ μικροφώνου και είναι αδύνατη η απομαγνητοφώνηση). 

Δήμαρχος: Το είπατε; Να συνεχίσω. Ωραία.  

κ. Κανατσίδης:(Ομιλεί άνευ μικροφώνου και είναι αδύνατη η απομαγνητοφώνηση). 

Πρόεδρος: Κύριε Κανατσίδη… 

Δήμαρχος: Λοιπόν και θέλουμε να του αναθέσουμε την κατάθεση αυτών των 

αιτήσεων, με ποσά, σχετικά, πολύ συμβατά, 1.100€ για την κάθε μία περίπτωση, 

πλέον ΦΠΑ. Εγώ, θα ήθελα να πω, παρότι δεν είμαι εραστής του μικροφώνου. 

Κύριε Δημητριάδη, ο αγώνας των ιχθυοκαλλιεργειών πρέπει να είναι κοινός. Ο 

κύριος Κανατσίδης είπε ότι, δεν έχετε δώσει σημεία ζωής από την πρώτη Γενάρη, 

που έχουμε αναλάβει εμείς και μετά. Αυτό, ίσως μπορεί ο άνθρωπος να μην το 

εξέφρασε.Το έχουμε συζητήσει και μαζί. Ο αγώνας είναι κοινός. Είτε, η ημερίδα 

γίνεται από την Καθετή, που είναι και ο Δήμος αρωγός. Είτε… μία συναυλία έχει 

μεγάλη επίδραση, όπως προχθές με την κυρία Νικολακοπούλου. Εσείς, δεν 

δείχνετε κανένα σημείο επαφής.Θεωρείτε ότι οι ιχθυοκαλλιέργειες, ο αγώνας 

εναντίον, είναι δικό σας δημιούργημα και δική σας ιδιοκτησία. Δεν είναι  έτσι. Όλοι 

αγωνιούν, όλοι οι Ποριώτες, από τον πρώτο μέχρι τον τελευταίο. Κι εγώ, θα σας 

παρακαλούσα να δίνετε το παρόν. Είναι καλό, όχι μόνο για τον αγώνα εναντίον των  

ιχθυοκαλλιεργειών, αλλά και εναντίον της ενότητας του τόπου.  

Πρόεδρος:  Πέρασε και αυτό από Δημοτική Επιτροπή, ομόφωνα. 

κ. Δημητριάδης:  Ναι. Λοιπόν, καταρχήν θα το ψηφίσουμε, φυσικά. Είναι τρεις 

διοικητικές πράξεις. Η μία, αφορά τις χερσαίες  εγκαταστάσεις στο Μπίστι, για τις 

οποίες έχουμε κάνει πάρα πολλές ενέργειες.Και αν δείτε και το φάκελο της  

απόφασης  της συγκεκριμένης,  θα δείτε ότι,  είχαμε παρέμβει στην διαβούλευση για 

την περιβαλλοντική αδειοδότηση και έχουμε επισημάνει την αντίθεση του Δήμου,  με 

την περιβαλλοντική αδειοδότηση.  Αλλά,  έλα που υπάρχει ένας νόμος  που, ειδικά 

για τα ιχθυοτροφεία, επιτρέπει να νομιμοποιούν τις αυθαιρεσίες τους μέσα στον 

αιγιαλό.  Και έχουμε κάνει και πολλά άλλα για τη συγκεκριμένη μονάδα. Έχουμε 
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ακυρώσει, στο Συμβούλιο της Επικρατείας,  τα προηγούμενα χρόνια,  προηγούμενη 

άδεια για το Μπίστι και πολλά άλλα. Δεύτερη, δεύτερη  πράξη,  αφορά διοικητική 

πράξη, για το ιχθυοτροφείο στο Καλάμι. Το οποίο και αυτό χρειάστηκε να βγει 

καινούρια διοικητική πράξη,  επειδή εμείς ακυρώσαμε, ο Δήμος Πόρου, πέρσι, την 

προηγούμενη, που διπλασίαζε την έκταση του και για αυτό συμμορφώθηκε η 

Αποκεντρωμένη Διοίκηση και περιορίζει στο μισό. Και η  τρίτη,  αν δεν κάνω λάθος,  

αφορά αναμίσθωση στην Πυρκαλί, στη θάλασσα. Εδώ τώρα λοιπόν, το πιο 

σημαντικό για όλα αυτά.  Πάλι ο Δήμαρχος, δείχνει να μην καταλαβαίνει καθόλου το 

θέμα ή να λέει επίτηδες ψέματα. Είπε πριν ο Δήμαρχος, είπε λοιπόν το ψέμα το 

εξής, το ψέμα το εξής. Ότι, για αυτές τις συγκεκριμένες αποφάσεις, δεχτήκαμε 

κριτική από τον κύριο Δημητριάδη ότι, δεν κάναμε τίποτα, το καλοκαίρι που 

βγήκανε. Πού το είδατε αυτό, που δεχτήκατε κριτική για αυτές, ότι δεν κάνατε 

τίποτα;  Η κριτική που κάνω και πρέπει  να το καταλάβετε, εσείς το έχετε καταλάβει, 

δεν νομίζω ότι το έχετε καταλάβει.  Νομίζω ότι, λέτε ψέματα τελείως συνειδητά. Η 

κριτική μου είναι ότι δεν κάνετε τίποτα για την ΠΟΑΥ, δεν κάνετε κάτι κατά της 

ΠΟΑΥ. Κάνετε για τη μονάδα στο  Μπίστι,  κάντε για τη μονάδα στο Καλάμι, κάνετε 

για τη μονάδα της, το πρωτόκολλο κατεδάφισης, δεν ξέρω γω τι.. στο… στην 

Πυρηκαλί, για την ΠΟΑΥ δεν κάνετε τίποτα. Αυτό έλεγα τόσο καιρό και μακάρι οι  

επιστολές που μου κοινοποιήθηκαν σήμερα, να δείχνει ότι έχουν γίνει αυτές οι 

επιστολές,  τουλάχιστον. 

Και λέω κάθε φορά και το γράφω κιόλας, για όποιον δεν καταλαβαίνει και είναι ρε 

παιδί μου τελείως, έχει πρόβλημα αντίληψης και ακοής. Δεν το λέω για σας, γιατί  

θεωρώ ότι καταλαβαίνετε. Και λέω κάθε φορά, το έχω γράψει.  Παραπλανητικά, ο 

Δήμαρχος επικαλείται ενέργειες  για τις μονάδες, ως δήθεν ενέργειες για την ΠΟΑΥ.  

Και έρχεται σήμερα και μου λέει ότι εγώ κάνω κριτική, επειδή δεν έκανε κάτι για 

αυτές τις άδειες.Δηλαδή συνεχίζει το ίδιο βιολί… 

Πρόεδρος: Ωραία… 

Δημητριάδης:… και να λέει ψέματα. Το ψέμα λοιπόν ποιο είναι; Ότι, εγώ ποτέ δεν 

έκανα κριτική, ότι δεν έκανε κάτι ο Δήμος για αυτές τις άδειες.  Πώς να κάνω κριτική,  

κύριε Κουτουζή, μες στο καλοκαίρι που οι προθεσμίες αναστέλλονται και έχουμε 

προθεσμία, μέχρι τέλος Σεπτεμβρίου; Τι να βγω να πω, τι, ότι δεν κάναμε κάτι; Και 
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έχετε πει ότι θα κάνουμε. Άμα πέρναγε η προθεσμία και δεν κάνατε, θα έβγαινα να 

πω ότι δεν κάνατε.   

Δήμαρχος: Να πω κάτι… 

κ. Δημητριάδης:… δεν έχω κάνει  λοιπόν τέτοια κριτική, για το συγκεκριμένο θέμα 

που είναι η συζήτηση. 

Δήμαρχος: Ωραία, να απαντήσω;  

κ. Δημητριάδης: Αφήστε με να ολοκληρώσω, για να μην μπαίνουμε… 

Δήμαρχος: Εεε…, μα μιλάτε πολύ ώρα… 

κ. Δημητριάδης: Κι εσείς είπατε πολλά κύριε Κουτουζή. Να μην μιλήσω εγώ; 

Πρόεδρος: Κύριε  Ρούσσο, κύριε Δήμαρχε. 

κ. Δημητριάδης: Δεν θέλετε να μιλήσω εγώ γι αυτά που είπατε; 

Πρόεδρος: Όχι, δεν είναι αυτά.Απλά…  

κ. Δημητριάδης: Δεν γίνεται να μην μιλήσω… 

Πρόεδρος:… παίρνετε παραπάνω χρόνο, απ’ αυτόν που δικαιούστε και σας τον 

δίνω. Αλλά ολοκληρώστε.  

κ. Δημητριάδης: Αυτά, σε ό,τι αφορά τις τρεις πράξεις τις συγκεκριμένες. Ο 

δικηγόρος ναι, είναι ένας δικηγόρος καινούργιος. Στον οποίο ήδη κύριε Γκιων, να 

ξέρετε, έχετε αναθέσει τουλάχιστον τέσσερις, πέντε διαφορετικές υποθέσεις. Και τα 

κυκλοφοριακά εκεί τα αναθέσατε. Δηλαδή, έχει πάρει πολλές υποθέσεις. Η δημοτική 

αρχή… Το λέω για να συνεχίζουμε την κουβέντα, για το αν είναι καλό… 

Πρόεδρος: Δενυπάρχει νόημα  να συνεχίζουμε αυτή την κουβέντα όμως κύριε 

Δημητριάδη. 

κ. Δημητριάδης: Κυρία Πρόεδρε… 

Πρόεδρος: Απευθύνεστε πάλι προσωπικά. Εδώ δεν είμαστε για να απευθυνόμαστε 

προσωπικά…  
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κ. Δημητριάδης: Άμα δεν σας αρέσει το τι λέω, δεν πρέπει να με διακόπτετε. Να 

πάρει όποιος θέλει το λόγο κι εσείς σαν σύμβουλος… 

Πρόεδρος: Μπορώ να σας διακόψω  και να μην σας δώσω άλλο χρόνο όμως, αν 

συνεχίσετε  έτσι.  

κ. Δημητριάδης: Δεν μπορείτε να το κάνετε έτσι… 

Πρόεδρος: Μπορώ απόλυτα όμως. Έχετε ξεπεράσει το χρόνο σας. 

κ. Δημητριάδης: Θα μου επιτίθεται ο Δήμαρχος κι εγώ δεν θα απαντάω. 

Πρόεδρος: Σας έχω αφήσει και τοποθετείστε πέντε λεπτά.  

κ. Δημητριάδης: Έθιξε πέντε θέματα. Όχι, πέντε λεπτά που με διακόπτετε όμως, 

έτσι; Λοιπόν. Επομένως, για να τελειώνουμε και το θέμα του δικηγόρου. Είναι άλλος  

ένας δικηγόρος, που αυτός παίρνει και πολλές υποθέσεις από εσάς και καλά κάνει. 

Θα το ψηφίσουμε εμείς, τέλος.  

Δήμαρχος: Πρέπει να απαντήσω. 

Πρόεδρος: Ναι.   

κ. Δημητριάδης: Τέλος. Για να τελειώσω εγώ, απαντώντας στο πιο σημαντικό, που 

είναι τον αγώνα για τα ιχθυοτροφεία. Στον αγώνα λοιπόν για τα ιχθυοτροφεία, 

όταν… αν υπάρχει αγώνας κατά της ΠΟΑΥ, πραγματικός, θα είμαι, όπως ήμουν  

πάντα, δίπλα στον Δήμο και δίπλα στην κοινωνία. Αν δεν υπάρχει κι εγώ βλέπω 

ενέργειες, αποπροσανατολιστικές, τη στιγμή που το θέμα τρέχει με χίλια και ο 

Δήμαρχος επικαλείται προσωπικές συναντήσεις, επιστολές που δεν βλέπουμε … 

Πρόεδρος: Πάλι τα ίδια. 

κ. Δημητριάδης:… κινήσεις που δεν έχουν γίνει … 

Πρόεδρος: Ωραία. 

κ. Δημητριάδης:… και μόνο ότι λέμε είναι για να τα ακούει εδώ ο κόσμος και  να 

νιώθει ότι κάτι γίνεται. Ενώ εγώ βλέπω ότι δεν γίνεται τίποτα, γιατί δεν υπάρχουν τα 

ντοκουμέντα, σε αυτόν τον αγώνα δεν θα συμμετέχω, εντάξει;  

Πρόεδρος: Ωραία. Εντάξει κύριε Δημητριάδη. Κύριε Δήμαρχε. 
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κ. Δημητριάδης: Και ο κύριος Κουτουζής, θα έπρεπε να είναι ο τελευταίος που 

εμένα μου κάνει τέτοιες υποδείξεις. Γιατί στον αγώνα που κάναμε, με ντοκουμέντα, 

με επιτροπές, με διαβούλευση, με συνελεύσεις, με όλες τις κινήσεις που 

γινόντουσαν, ήταν παντελώς απών τα τελευταία χρόνια, σαν δημοτικός σύμβουλος, 

αυτός και η παράταξή του. Και τα προηγούμενα χρόνια, ήταν απέναντι κιόλας.  

Πρόεδρος: Εντάξει, εντάξει. Κύριε Δήμαρχε. 

κ. Δημητριάδης:… τα αρχικά χρόνια. Άρα ας μη μου κάνει εμένα υποδείξεις ο 

κύριος… Λέω για τον κύριο Κουτουζή, δεν είπα για σας.  

Πρόεδρος: Ήταν απέναντι σας και τον κάνατε αντιδήμαρχο. 

Δήμαρχος: Εγώ ένα σχόλιο έχω να κάνω. Ξαναείπατε, ψεύτη, δεν θα… 

κ. Δημητριάδης: Δεν σας  είπα ψεύτη… 

Πρόεδρος: Κύριε Δημητριάδη,σας παρακαλώ. 

κ. Δημητριάδης: Εγώ είπα ότι λέτε ψέματα. 

Δήμαρχος: Εγώ δεν είπα ότι λέτε ψέματα.  

κ. Δημητριάδης:  Επιμένετε κι εσείς. Επιμένετε και λέτε ότι σας λέω ψεύτη. 

Δήμαρχος: Ακούστε. Δεν λέω ότι λέτε ψέματα. Είπα ότι κάνατε κριτική.  

κ. Δημητριάδης: Δεν έκανα γι αυτό. Είναι ψέμα ότι έκανα για αυτό κύριε Κουτουζή. 

Πρόεδρος: Κύριε Δημητριάδη, δεν έχετε το λόγο πια. 

κ. Δημητριάδης: Τί να κάνουμε; Όταν λέτε ψέματα, θα λέω ότι λέτε ψέματα. 

Πρόεδρος: Κύριε Δημητριάδη, κύριε Δημητριάδη… 

κ. Δημητριάδης: Μην λέτε, για να μην λέω ότι λέτε ψέματα.  

Πρόεδρος: Κύριε Δημητριάδη. Λοιπόν κύριε Γκιων. 

κ. Γκιων: Μπορώ να μιλήσω; 

Πρόεδρος: Ναι.  
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κ. Γκιων: Ωραία.  

Πρόεδρος: Μα να παίρνετε άδεια από τον κύριο Δημητριάδη, αν θα μιλήσετε; Σας 

παρακαλώ, προχωρήστε. 

κ. Γκιων: Έτσι όπως πάει, αυτό γίνεται.  

Πρόεδρος: Προχωρήστε. 

κ. Γκιων: Έτσι πρέπει να γίνεται.  

Δήμαρχος: Θέλω να πω ότι, εσείς έχετε μία εμμονή. Ότι ενέργειες κάνουμε 

εναντίον των ιχθυοκαλλιεργειών δεν είναι εναντίον των ΠΟΑΥ. Λες και είναι δύο 

διαφορετικά πράγματα. Όταν κάνεις ενέργειες για το συγκεκριμένο πράγμα 

στρέφεσαι εναντίον και της ΠΟΑΥ. Γιατί όταν κάναμε προχθές μήνυση, πάνω στον 

Εισαγγελέα Περιβάλλοντος, για τις ιχθυοκαλλιέργειες,  αυτό προσμετράται από τους 

αρμόδιους και τους συναρμόδιους, θα το επικοινωνήσουμε και για την ΠΟΑΥ.  

Δηλαδή είναι δύσκολο; Μην παραπλανάτε τον κόσμο,  ο κόσμος έχει μία νοημοσύνη 

και καταλαβαίνει.Απλά, η  τακτική η δική μας με τη δική σας είναι διαφορετική στο 

πως  αντιμετωπίζουμε το θέμα. Σας τα έχω δώσει εκεί, ούτε καν τα ανοίξατε. Είπατε 

τα αμφισβητείτε. Και με το φάκελο δίπλα σας, αμφισβητείτε ακόμα. Που να τον 

ανοίξετε το φάκελο. 

κ. Δημητριάδης: Θέλετε να κάνουμε διάλειμμα, να τον διαβάσω; 

Δήμαρχος:  Όχι, όχι, ακούστε. 

κ. Δημητριάδης: Να μου τα είχατε δώσει νωρίτερα, κύριε Δήμαρχε, αν δεν θέλατε 

να… 

Δήμαρχος:  Ακούστε. Από όταν αναλάβαμε και αν κοιτάξουμε τους φακέλους, τους 

έχω δει, που λέτε, στο Δημαρχείο, έχουμε κάνει πολύ περισσότερα, από ότι είχατε 

κάνει, τους πρώτους εννιά μήνες, εσείς. 

κ. Δημητριάδης: Τι λέτε; 

Δήμαρχος: Έχουμε κάνει, νομικές ενέργειες, πολλές. Έχουμε κάνει, όπως λέτε και 

τις λοιδορείτε,προσωπικές επισκέψεις και παρεμβάσεις. Κι έχουμε κάνει και 

έγγραφα που σας δώσαμε σήμερα. Έχουμε κάνει πάρα πολλά. 
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κ. Δημητριάδης: Πείτε μία νομική ενέργεια. Μπορείτε να πείτε; Μία μόνο, 

ενδεικτικά. Μία που έχει γίνει. 

Δήμαρχος: Νομική ενέργεια εναντίον των ΠΟΑΥ; Αυτό που κάνουμε σήμερα τι 

είναι; 

κ. Δημητριάδης: Μία που έχει γίνει μέχρι τώρα. Και θα… Αυτό που έχει γίνει μέχρι 

τώρα, όχι που θα κάνουμε.  

Δήμαρχος: Αυτό που κάνουμε σήμερα, τι είναι; 

κ. Δημητριάδης: Τι κάνουμε σήμερα; Θα κάνουμε.  

Δήμαρχος: Ναι… 

κ. Δημητριάδης: Ναι, όχι, είπατε, έχουμε κάνει πολλές.  

Δήμαρχος: Έχουμε κάνει… 

κ. Δημητριάδης: Πείτε μία, εγώ λέω, ενδεικτικά. 

Δήμαρχος:…αιτήσεις ακύρωσης αποφάσεων πάλι, τον Μάιο, στην 

Αποκεντρωμένη. Έχουμε κάνει άλλες δυο, τρεις νομικές ενέργειες, εναντίον 

αποφάσεων. 

κ. Δημητριάδης: Πότε έγινε αυτό; 

Δήμαρχος: Τον Μάιο; Ορίστε, τον Απρίλιο.  

κ. Δημητριάδης: Έγινε μία αίτηση ακύρωσης λοιπόν… 

Δήμαρχος: Δύο... Δύο ή τρεις έχουνε γίνει. Ψάξτε, θα σας τα φέρουμε κι αυτά να τα 

δείτε. 

κ. Δημητριάδης: Δεν έχουν γίνει κύριε… 

Δήμαρχος: Εντάξει…  

Πρόεδρος: Εντάξει, ωραία. 

κ. Δημητριάδης: Εν πάση περιπτώσει… 

Δήμαρχος: Να τα φέρουμε. Θέλετε να τα φέρουμε;  
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Γενική Γραμματέας: Πηγαίνουν στο ΣΤΕ, έχει πάει και στην Αποκεντρωμένη. 

κα Καραμάνη: Συγνώμη, να πω κάτι. Στην επίσημη ιστοσελίδαγια τις 

ιχθυοκαλλιέργειες, έχει μείνει στο Γιάννη Δημητριάδη,  το ΄23. Δεν έχουμε  καμία 

ανακοίνωση,  εκεί. 

Πρόεδρος: Το μικρόφωνο, το μικρόφωνο. 

Δήμαρχος: Στην ιστοσελίδα του Δήμου; 

κα Καραμάνη: Ναι. Στην επίσημη ιστοσελίδα του Δήμου έχει μείνει … 

Δήμαρχος: Ωραία, τι θέλετε να πείτε; 

κα Καραμάνη: Ότι δεν έχουμε καμία ενημέρωση. 

κ. Δημητριάδης: Αν υπάρχουν ενέργειες,  βάλτε τες. Να τις βλέπουμε.  

κα Καραμάνη: Εγώ… Συγγνώμη. Δεν έπρεπε να υπάρχουν; Να τις βλέπουμε. Για 

τις ιχθυοκαλλιέργειες… 

Δήμαρχος: Εσείς θεωρείτε ότι,  πρέπει να κάνουμε ότι τακτική εφαρμόζατε εσείς; 

κ. Δημητριάδης: Όχι βέβαια, τη δική σας. 

κα Καραμάνη: Δεν λέμε αυτό. 

Δήμαρχος: Υπάρχει το Δημοτικό Συμβούλιο που ρωτάτε, απαντάμε, ενημερώνεται 

ο κόσμος τεκμηριωμένα. 

κα Καραμάνη:Κάποιος που θέλει να δει για τις ιχθυοκαλλιέργειες τι κάνει ο Δήμος 

Πόρου…, έχειμείνει στο ΄23,  επί Γιάννη Δημητριάδη. 

Δήμαρχος: Καλό είναι αυτό για σας. 

κα Καραμάνη: Κανένα καινούργιο νέο δεν έχει από εσάς. 

Δήμαρχος:  Είναι καλό για εσάς, έχετε κάνει μόνο εσείς πράγματα. 

κ. Δημητριάδης: Μα δεν είναι για μας ή εσάς. Για τον Πόρο είναι, για το αν 

προχωράει το θέμα είναι. 

κα Καραμάνη: Είναι για όλους. 
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κ. Δημητριάδης: Δεν είναι για μας. 

Δήμαρχος: Προχωράει, κύριε Δημητριάδη. 

Πρόεδρος: Ακόμα και η ενημέρωση ακολουθεί μία στρατηγική. Μπορεί να έχουμε 

μια άλλη στρατηγική ενημέρωσης εμείς. Πρέπει να ακολουθήσουμε την ίδια 

στρατηγική; 

κα Κανατσίδη:(Ομιλεί εκτός μικροφώνου και είναι αδύνατη η απομαγνητοφώνηση). 

Πρόεδρος: Εσείς δηλαδή, μας ενημερώνατε για κάθε κίνηση που έκανε ο 

Δήμαρχος ή οι Δημοτικοί Σύμβουλοι; Δηλαδή πήγαινε ο κύριος Δημητριάδης στο 

Υπουργείο κι έλεγε σήμερα θα πάω στο Υπουργείο; 

κα Καραμάνη: Μιλάμε για την επίσημη ιστοσελίδα του Δήμου. Δεν μιλάμε για το 

προσωπικό… 

κα Κανατσίδη:(Ομιλεί εκτός μικροφώνου και είναι αδύνατη η απομαγνητοφώνηση). 

Πρόεδρος: Ψηφίζουμε. Γρίβα Ιωάννα: Ναι.  

Πρόεδρος:  Κύριος Γκιων. 

κ. Γκιων: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Κανατσίδης; 

κ. Κανατσίδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Μακρή; 

κα Μακρή: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Μάνεσης; 

κ. Μάνεσης: Ναι. 

Πρόεδρος:  Κύριος Μουτζουβής; 

κ. Μουτζουβής: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Ροΐδης; 



56 
 

κ. Ροΐδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Ρούσσος; 

κ. Ρούσσος: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Δημητριάδης; 

κ. Δημητριάδης: Ναι.  

Πρόεδρος: Κυρία Κανατσίδη; 

κα Κανατσίδη: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Καραμάνη; 

κα Καραμάνη: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Λίτσας; 

κ. Λίτσας: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Παπαχρήστου; 

κ. Παπαχρήστου: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Ροή; 

κα Ροή: Ναι. 

Πρόεδρος: Ομόφωνα8. 

Ευχαριστώ πολύ. 

Έληξε η σημερινή συνεδρίαση.  

 

 

 

 

 

                                            
8 Η εν λόγω απόφαση έλαβε αριθμό 107/2024 και ΑΔΑ: 6ΥΕΛΩΞΝ-ΞΦΗ  

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/6%CE%A5%CE%95%CE%9B%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%9E%CE%A6%CE%97
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ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ Ι 

 

ΥΠΟΓΡΑΦΕΣ ΣΥΜΜΕΤΕΧΟΝΤΩΝ 

 

Τα πρακτικά της 23ης Συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου Πόρου, της 08ης 

Οκτωβρίου 2024, υπογράφονται από όλους τους συμμετέχοντες Δημοτικούς 

Συμβούλους9 ως ακολούθως: 

1 Γρίβα Ιωάννα (Πρόεδρος) 

 

 

2 Κουτουζή Ελένη (Γραμματέας) 

 

 

3 Κανατσίδης Γεώργιος 

 

 

4 Μακρή Αγγελική 

 

 

5 Μάνεσης Κυριάκος 

 

 

6 Ροΐδης Κωνσταντίνος 

 

 

7 Μουτζουβής Κωνσταντίνος 

 

 

8 Ρούσσος Ιωάννης 

 

 

9 Γκιων Κωνσταντίνος 

 

 

10 Δημητριάδης Ιωάννης 

 

 

                                            
9 Βάσει της παρ.3, του άρ. 97, του Ν. 3463/2006 (ΦΕΚ 114/Α’/2006). 
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11 Κανατσίδη Ελένη (Αντιπρόεδρος) 

 

 

12 Καραμάνη – Μοσχογιάννη 

Κωνσταντίνα 

 

13 Λίτσας Χρήστος 

 

 

14 Παπαχρήστου Αναστάσιος 

 

 

15 Ροή Χριστίνα 
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ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ ΙΙ 

ΠΙΝΑΚΑΣ ΑΠΟΦΑΣΕΩΝ 

 

2
3

η
 Σ

Υ
Ν

Ε
Δ

Ρ
ΙΑ

Σ
Η

 

100/2024 Εξέταση αιτήματος αναδόχου περί χορήγησης 2ης παράτασης εκτέλεσης του έργου 

«Αποκατάσταση ζημιών από θεομηνία στην κύρια δημοτική οδό Συνοικισμού – Αγίου 

Νεκταρίου Δήμου Πόρου». 

ΑΔΑ: Ψ106ΩΞΝ-ΒΥΞ  

101/2024 Έγκριση πρωτοκόλλου προσωρινής & οριστικής παραλαβής των εργασιών του έργου 

«ΕΠΕΚΤΑΣΗ ΔΙΚΤΥΟΥ ΠΥΡΟΣΒΕΣΗΣ ΕΝΤΟΣ ΤΟΥ ΠΑΡΑΔΟΣΙΑΚΟΥ ΟΙΚΙΣΜΟΥ ΠΟΡΟΥ» 

του Δήμου Πόρου, αναδόχου Εταιρίας «ΤΡΙΑΝ ΤΕΧΝΙΚΗ Ι.Κ.Ε.». 

ΑΔΑ: ΨΘΝ4ΩΞΝ-Ω3Γ  

102/2024 Έγκριση πρωτοκόλλου προσωρινής & οριστικής παραλαβής των εργασιών του έργου 

«Διαμόρφωση και Ανάπλαση Πλατείας Αγίου Κωνσταντίνου στην Περιοχή 

ΑΔΑ: 66Η0ΩΞΝ-ΘΓ8  

103/2024 Εξέταση αιτήματος αναδόχου περί χορήγησης παράτασης εκτέλεσης του έργου «ΒΕΛΤΙΩΣΗ 

ΟΔΙΚΗΣ ΑΣΦΑΛΕΙΑΣ ΔΗΜΟΥ ΠΟΡΟΥ». 

ΑΔΑ: 9Ψ10ΩΞΝ-Μ6Η  

104/2024 Καθορισμός αμοιβής δικηγόρου για αποδοχή γνωμοδότησης και παροχή πληρεξουσιότητας για 

α) την αντίκρουση της εφέσεως εργαζομένων υπαλλήλων κατά του Δήμου Πόρου και β) την 

κατάθεση έφεσης κατά της υπ’ αριθμ. 19/2024 απόφασης του ΕιρηνοδικείουΚαλαυρίας. 

ΑΔΑ: 9ΛΣΛΩΞΝ-3ΤΡ  

 

105/2024 Αντικατάσταση του παραιτηθέντος Δημοτικού Συμβούλου κ. Θεόδωρου Χαρακλάνη ως 

αναπληρωτή εκπροσώπου στη Γενική Συνέλευση των Μετόχων, του Δικτύου Συνεργασίας 

Δήμων ΠΕ Νήσων Αττικής. 

ΑΔΑ: 6ΜΚΜΩΞΝ-0Ξ2  

106/2024 Ορισμός εκπροσώπου και αναπληρωτή στην Επιτροπή Διαχείρισης Προγράμματος (ΕΔΠ) 

LEADER ΣΣ ΚΑΠ 2023-2027 του Δικτύου Συνεργασίας Δήμων ΠΕ Νήσων Αττικής. 

ΑΔΑ: 90Φ8ΩΞΝ-ΤΜΖ  

107/2024 Καθορισμός αμοιβής δικηγόρου για αποδοχή γνωμοδότησης και άσκηση αιτήσεων ακύρωσης 

ενώπιον του Στε και παροχή πληρεξουσιότητας για α) την με αριθμό πρωτοκόλλου 

33016/17.4.2024 απόφαση της Προϊσταμένης της Γενικής Διεύθυνσης Χωροταξικής, 

Περιβαλλοντικής και Αγροτικής Πολιτικής, της Αποκεντρωμένης Διοίκησης Αττικής, β) την με 

ΑΔΑ: 6ΥΕΛΩΞΝ-ΞΦΗ  

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/%CE%A8106%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%92%CE%A5%CE%9E
https://diavgeia.gov.gr/decision/view/%CE%A8%CE%98%CE%9D4%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%A93%CE%93
https://diavgeia.gov.gr/decision/view/66%CE%970%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%98%CE%938
https://diavgeia.gov.gr/decision/view/9%CE%A810%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%9C6%CE%97
https://diavgeia.gov.gr/decision/view/9%CE%9B%CE%A3%CE%9B%CE%A9%CE%9E%CE%9D-3%CE%A4%CE%A1
https://diavgeia.gov.gr/decision/view/6%CE%9C%CE%9A%CE%9C%CE%A9%CE%9E%CE%9D-0%CE%9E2
https://diavgeia.gov.gr/decision/view/90%CE%A68%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%A4%CE%9C%CE%96
https://diavgeia.gov.gr/decision/view/6%CE%A5%CE%95%CE%9B%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%9E%CE%A6%CE%97
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αριθμό πρωτ. 53894/18.7.2024 απόφασης τροποποίησης Α.Ε.Π.Ο. υφιστάμενων 

εγκαταστάσεων στον όρμο «Μπίστι» της Γενικής Διεύθυνσης Χωροταξικής, Περιβαλλοντικής 

και Αγροτικής Πολιτικής, της Αποκεντρωμένης Διοίκησης Αττικής Πόρου, γ) την με αριθμ. 

πρωτ. 54818/23.7.2024 απόφαση Γραμματέα Αποκεντρωμένης Διοίκησης Αττικής για 

αναμίσθωση θαλάσσιας έκτασης δέκα στρεμμάτων για χρονικό διάστημα 20 ετών (έως την 25-

9-2043) στην εταιρεία ιχθυοκαλλιεργειών «Avramar Ιχθυοκαλλιέργειες Α.Ε. 

 


